
Alanya iş dünyasının son
dönemlerde yaşadığı sı-
kıntılar, çıkış arayışındaki
turizm ve inşaat sektörü

için yaptığı temasları ile dikkat çe-
ken ALTSO Başkanı Eray Er-
dem, şehir ekonomisi ve sürecin
geldiği noktayı canlı yayında
anlatacak. Erdem bu akşam
saat 20:00’de Alanya Posta
Tv’de Gaye Coşkun’un sundu-
ğu Haberin Manşeti programı-
na konuk olacak.            2’DE

EKSİĞİNİ GİDERMEYEN KAPANACAK
Resmi Gazete’de yayımlanarak yürürlüğe giren “Bi-
naların Yangından Korunması Hakkında Yönet-
melik”te yapılan değişiklikle, ruhsatlı oteller malzeme
teminine dayalı yangın güvenliği eksikliklerini 31 Ara-
lık 2025 tarihine kadar tamamlamasına müsaade
edildi. Bu karara ilişkin Başkan Özçelik, tanınan sü-
reye rağmen eksiğini gidermeyen için “Ruhsat ip-
tali, mühürleme” işlemi uygulanacak dedi.

ÇABALARI SONUÇ VERDİ
Ek süre için uzun süredir girişimlerini sür-
düren ALTSO Başkanı Eray Erdem’de ko-
nuya ilişkin katkı verenlere teşekkür ettiği
açıklamasında “Üzerinde hassasiyetle dur-
duğumuz, birçok platformda dile getirdi-
ğimiz mevcut binaların yangın güvenliği ek-
siklikleri konusundaki girişimlerimiz ni-
hayet karşılık buldu” dedi.              2’DE
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Bolu Kartalkaya’da yaşanan otel yangını sonrası geçilen yeni düzenlemeye göre otellerin faaliyetlerini sürdürmesi için alması gereken tedbirle-
re yönelik Alanya Belediyesi, yangın güvenliği açısından eksikleri bulunan ruhsatlı turizm işletmelerine sadece bu yıl sonuna kadar süre verdi.

Eray Erdem

Hastalıklardan korunmak
mümkün mü? 5’TE

Hasan Basri SAVAŞ

Özgür YILMAZ

 2’DE

Gönüllülüğün
gücü

Otelciyi rahatlatan süre

Heyelan ve sel nedeniyle oluşan riskten dolayı
bir süredir kapalı bulunan Sapadere Kan-
yonu hakkında bilgi veren Başkan Özçelik
“Kanyonun yürüyüş platformu çelik yapı-
larla güçleniyor. 3 milyon 55 bin TL ola-
rak ihalesini yaptık, iş başladı. 9 Tem-
muz’da bitirilecek ve tekrar misafir-
lerimizin hizmetine açılacak” dedi.

‘İSKELEYE OTOBÜS YASAĞI’
Alanya Belediye Meclisi’nin dünkü oturumunda İskele Caddesinin keşmekeşe dönen trafik sıkışıklığına tedbir amacı ile radikal bir ka-
rar alındı. Yeni uygulama ile tur otobüsleri artık iskele caddesine girmeyecek, eski belediye binası arkasındaki park alanı kullanılacak.

“TRAFİK RAHATLAYACAK”
İskele bölgesi için hazırlanan projeyi ve
alınan kararı mecliste açıklayan Alanya
Belediye Başkanı Osman Tarık Özçelik,
“Otobüsler Atatürk Anıtı’nın önünden
geçerek eski belediye binası arkasında
yolcularını indirecek. Böylece turistler
teknelere yürüyerek ulaşacak” dedi. 

NEFES ALDIRACAK DÜZENLEME
Düzenlemeyle şehir trafiğine nefes aldır-
mayı amaçladıklarını kaydeden Başkan
Özçelik, ‘Bölgenin Z şeklindeki trafik akı-
şı bitecek. Çay bahçesinin yanındaki yol
kapatılıp Barış Manço Parkı büyütülecek.
Yeni yolu ise belediyenin yanından vere-
ceğiz. Eski yolun olduğu yeri ise çay bah-
çesi ile entegre edeceğiz’ dedi.     4’TE

Türkiye’de ilk kez
Alanya’da gerçek-
leşen Volleyball
World Beach Pro
Tour Challenge
Kupası ile ilgili de
konuşan Özçelik,
"Plaj voleybolu or-
ganizasyonumuz

instagram say-
famızdan 3
m i l y o n
100 bin izleyiciye ulaştı. 2025 yılı
Avrupa Plaj Hentbol Şampi-
yonası başlıyor. Voleybol gibi
Hentbolü de üst düzey bir or-
ganizasyonla tamamlaya-
cağımızı düşünüyoruz’ dedi. 

Turnuvayı 3.1 milyon kişi izledi

Osman Tarık Özçelik

AGC Başkanı Gaye Coşkun ve yö-
netimini kabul eden Kaymakam
Öztürk, "Kamu basın ilişkisi şeh-
re güç katar. Alanya’nın güzellik-
lerini öne çıkaralım" derken sivil
toplum ile ortak çalışmanın öne-
mine değindi. Coşkun ise Öz-
türk’e Alanya’daki medya gelene-
ği hakkında bilgi verdi. ALTSO
Başkanı Eray Erdem de görevi ne-
deniyle Kaymakam Öztürk’e ba-
şarı dilediğinde bulundu.    5’TE

Erdem                 ’de

Halk plajları          ’de
konuşulacak

Alanya Posta Tv’de Gazeteci Gaye
Coşkun ve Hilmi Karagöz’ün hazır-
layıp sunduğu 5x5 programında bu-
gün halk plajlarının son durumu ve
gündeme dair diğer konular konu-

şulacak. Saat
1 5 . 0 0 ’ d e
başlayacak
canlı yayın

www.alanya-
p o s t a t v. -
com’dan
canlı izle-

nebi-
lecek. Hilmi Karagöz

'Birlikte yöneteceğiz'
Alanya Kaymakamı Şakir Öner
Öztürk tebrikleri kabul ediyor. ALT-
SO ve AGC heyetlerini de kabul
eden Öztürk misafirlerine “Alanya’yı
birlikte yöneteceğiz” mesajı verdi. 

Ülke genelinde tarım müdürlükleri-
ne gönderilen "acele" kodlu yazıyla
ikinci bir emre kadar tüm hayvan pa-
zarlarının şap hastalığına karşı tedbir
amaçlı kapatıldığı bildirildi. İlçe Tarım
Müdürü Rüzgar, “Alanya’da hastalık
tespiti yok. Önlem amaçlı bu kararı
uyguluyoruz” dedi.                  5’TE

Cinayete teşebbüse tutuklama
Alanya’da eski eşinin bo-
ğazını bıçakla kesen Musta-
fa K, sevk edildiği mahke-
mece tutuklandı. Yaralı ka-
dının kaldırıldığı hastanenin
yoğun bakım ünitesinde te-
davisi sürüyor.            3’TE

Hayvan 
satışına 

ŞAP yasağı

Otobüs girişinin yasaklanmasıyla hem yoğunluk azalacak hem de görsel kirlilik son bulacak

Kaymakam Öztürk: “Basın ile kamu
arasındaki iletişim şehre güç katar”

ALTSO Başkanı Erdem - Kaymakam Öztürk

Gaye Coşkun

Sapadere 9 Temmuz’a hazır
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Şubat depreminin ardından
kaleme aldığım bir yazıda,
özellikle gerek bedelli gerek

6 ay askerlik yapan tüm Mehmet-
çiklere orman yangını ve diğer afet-
lerle mücadele konusunda kapsam-
lı bir eğitim verilmesi gerektiğini vur-
gulamıştım. Aradan geçen zamana

rağmen, bu ihtiyacın hala karşılan-
madığını, yaşadığımız yangın fela-
ketleri bir kez daha ortaya koydu. Bu
konuda bürokrasi henüz harekete ge-
çememiş olsa da gönüllüler cansi-
perane mücadeleyi sürdürüyor. 

Depremde olduğu gibi yangınlar-
da da ilk müdahale hayati önem ta-

şırken, bazı bölgelerde
koordinasyonsuzluk,
ekipman eksikliği ve
müdahale yetersizliği
büyük bir sorun olarak
karşımızda duruyor.
Bu noktada bir kesim
var ki, çoğu zaman
sessiz sedasız ama bir
o kadar etkili şekilde
çalışıyor. İHH Arama
Kurtarma Gönüllüleri,
başka kentlerde etki
alanları için durum de-
ğerlendirmesi yapma-
ma ama Alanya’da,

Gazipaşa’da yıldızları parlıyor.
Üstelik İHH Alanya ekibi son yıllar-

da sadece insani yardım alanında de-
ğil, arama kurtarma ve yangınla mü-
cadele alanlarında da olağanüstü işler
başarıyorlar. Üstelik bunu tam anlamıyla
bir gönüllükten de öteye vazife gibi gö-
rüyorlar. Kendilerini diri tutmak için suda
ve karada arama, çığda kurtarma,
yangın söndürme gibi alanlarda eği-
timden geri kalmıyorlar. İşlerinden fe-
ragat ediyorlar, ailelerinden uzak kalı-
yorlar ama vatana memlekete borçla-
rını gönüllü olarak ödüyorlar. Bir bakı-
yorsunuz kayıp birini dağ bayır deme-
den arıyorlar, bir bakıyorsunuz profes-

yonel dalgıç ekipleriyle
dere, göl, deniz tarı-
yorlar. Paraşütten dü-
şeni kurtarmak için it-
faiye ile yan yana ça-
balıyor. Yangın çıktı-
ğında ise en ön saflar-
da orman işçisi ile mü-
cadele ediyor hem
alevlerle savaşıyorlar
hem de insan ve hay-
vanları kurtarıyorlar.

İHH’nın yıllardır
savaş ve yoksullukla
boğuşan coğrafyalarda
yürüttüğü insani yar-
dım faaliyetleri, onların bu gönüllü ru-
hunu zaten yeterince ortaya koyuyor.
Bugün ülkemizin dört bir yanındaki
afetlerde verdikleri mücadele, bu vic-
dani duruşun bir devamı.

Keşke…
Keşke aynı azim, aynı disiplin ve

aynı fedakarlık; benzer amaçla kurul-
muş tüm kurum ve kuruluşlarda hat-
ta kamuda eksiksiz bir şekilde hisse-
dilse. Keşke bu işler sadece kağıt üze-

rindeki görev tanımlarıyla değil, yürekle
yapılsa…

Çünkü afet anlarında sadece tek-
nik değil, vicdani donanım, merha-
mette da hayat kurtarıyor. Bugün bir
insanı kurtarıyorlar, dün bir ineği kur-
tardılar, yarın bir kediyi kurtarmaktan
geri durmuyor yüreğini bu iş için or-
taya koyan insanlar. 

Tebrikler İHH Alanya Arama Kur-
tarma ekibi…

Gönüllülüğün gücü 

1Temmuz 2025 tarihli
Resmî Gazete’de yayım-
lanan yönetmelik deği-

şikliği ile mevcut bi-
naların eksikleri-
nin tamamlan-
ması için resmi

olarak 31 Aralık
2025 tarihine kadar

süre tanındı. Başkan Erdem, alınan
bu kararla kamu yararının göze-
tildiğini ve sektör adına umutlan-
dıklarını belirterek sürece destek
veren tüm isimlere teşekkür etti.

"GİRİŞİMLERİMİZ
KARŞILIK BULDU"

Başkan Erdem açıklamasında şu
ifadelere yer verdi;

“Uzun süredir üzerinde hassasi-

yetle durduğumuz, birçok plat-
formda dile getirdiğimiz mevcut bi-
naların yangın güvenliği eksiklikleri
konusundaki girişimlerimiz niha-
yet karşılık buldu. 1 Temmuz 2025
tarihli ve 32943 sayılı Resmî Ga-
zete’de yayımlanan yönetmelik de-
ğişikliği ile, “Binaların Yangından
Korunması Hakkında Yönetme-
lik” kapsamında mevcut binaların
malzeme eksikliklerinin gideril-
mesi için resmi olarak ek süre ta-
nındı.  Yapılan değişiklikle eklenen
Geçici Madde 4 uyarınca: “Bu Yö-
netmelik kapsamındaki mevcut
binaların malzeme temini için sü-
reç gerektiren eksiklikleri, bina
sahibi ve yöneticisi ile kurum amir-
leri tarafından 31.12.2025 tarihi-
ne kadar giderilebilecektir. Bu sü-

reçte ruhsat vermeye yetkili ida-
reler, eksikliklerin giderilip gide-
rilmediğini denetleyecektir.

"ÇÖZÜM 
BEKLEYEN 

MESELELERİMİZİN
TAKİPÇİSİ 

OLMAYA DEVAM"

Bu karar, hem yapı sahiplerine
hem de idari uygulayıcılara önem-
li bir geçiş süreci ve uyum fırsatı
sunarken, yangın güvenliği konu-
sunda da kamu yararını önceleyen
bir adım olmuştur. Bu konuda
bizlerin görüşlerini dikkate alan

başta Cumhurbaşkanı Yardımcı-
mız Cevdet Yılmaz olmak üzere
TOBB Başkanımız Rifat Hisar-
cıklıoğlu'na, Kültür ve Turizm Ba-
kanımız Mehmet Nuri Ersoy’a, An-
talya Milletvekilimiz Mevlüt Ça-
vuşoğlu’na,  Antalya Büyükşehir
Belediye Başkanımız Muhittin Bö-
cek’e ve Alanya’mızdaki zorlu sü-
reci başarıyla yöneten Alanya Be-
lediye Başkanımız Osman Tarık
Özçelik’e ve emeği geçen herkese
teşekkür ederim. Kısmi de olsa ça-
balarımızın karşılığını almak biz-
leri sektör adına umutlandırdı.
Bundan sonra da hem bu konuda
hem de konaklama sektörünün çö-
züm bekleyen diğer meselelerinin
takipçisi olmaya da devam edece-
ğiz.”  (HABER MERKEZİ)

Mevcut bi-
nalarda
alınması

zorunlu olan yan-
gın güvenliği ted-
birlerinin tamam-
lanması için verilen
süre, malzeme te-
dariğindeki güç-
lükler göz önünde
bulundurularak ye-
niden uzatıldı. Bina
sahipleri ve yöneti-
ciler, çalışmalarını

31 Aralık 2025 tarihine kadar tamamlaya-
bilecek. Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-
doğan’ın imzasıyla Resmi Gazete’de ya-
yımlanan düzenlemeyle “Binaların Yan-
gından Korunması Hakkında Yönetme-
lik”e geçici 4. madde eklendi. Bu madde,
mevcut binalardaki yangınla ilgili eksiklik-
lerin bina sahipleri ile kurum amirleri ta-
rafından 2025 yılı sonuna kadar gideril-
mesini hükme bağlıyor. Bu eksikliklerin gi-
derilip giderilmediği yetkili kurumlarca de-
netlenecek. Konuya ilişkin konuşan Alan-
ya Belediye Başkanı Osman Tarık Özçe-

lik eksikliklerin bir an
önce tamamlanması
gerektiği çağrısında
bulundu.

SIKI 
DENETİM

Başkan Özçelik açık-
lamasında şu

sözlere
y e r
ver-
d i ;

"01 Temmuz 2025 tarihli ve 32943 sayılı Res-
mî Gazete’de yayımlanarak yürürlüğe giren
“Binaların Yangından Korunması Hakkın-
da Yönetmelikte Değişiklik Yapılmasına
Dair Yönetmelik” kapsamında, mevcut iş-
letmelerin yangın güvenliği açısından bazı
eksikliklerini gidermeleri için geçici bir uy-
gulama süresi tanınmıştır. Yönetmeliğe ek-
lenen Geçici Madde 4 uyarınca, mevcut bi-
nalarda malzeme teminiyle ilgili eksiklikle-
rin bina sahibi veya yöneticisi tarafından 31
Aralık 2025 tarihine kadar tamamlanma-
sı, bu sürenin sonunda ise ruhsat verme-
ye yetkili idareler tarafından denetim ya-
pılması öngörülmektedir.Bu düzenleme,
sezon başında ülke genelinde ve Alanya’da
yapılan yoğun yangın denetimlerinin ar-
dından, sahada karşılaşılan teknik ve teda-
rik zorluklarını dikkate alarak hazırlanmıştır.

"AKSİ TAKDİRDE 
TÜM YASAL İŞLEMLER 

UYGULANACAK"

Alanya’da yapılan denetimlerde birçok
otel, apart otel ve tatil köyünde yangına
dayanıklı oda kapıları, alarm sistemleri,
duman dedektörleri, yangın dolapları,
yönlendirme levhaları gibi malzeme te-
minine dayalı eksiklikler tespit edilmiştir.
Bu eksikliklerin sezon içinde tamamla-
namaması nedeniyle belediyemiz, hem
kamu güvenliğini gözetmiş hem de turizm
sezonunun aksamaması için sorumluluk
alarak sadece yazılı uyarı yoluyla işlet-
melere süre tanımıştır. Yürürlüğe giren
bu yeni yönetmelik ile birlikte belediye-
mizin sahadaki uygulaması artık hukuki
zemine kavuşmuştur. Ancak bu düzen-
leme yalnızca mevcut ruhsatlı ve faaliyette
olan işletmelerin, malzeme teminiyle gi-
derilebilecek eksikliklerini kapsamakta
olup geçici bir uygulamadır.

Bu geçici süreden yararlanabilecek işlet-
meler şunlardır:

– Halihazırda ruhsatlı ve açık olan oteller,
apart oteller, tatil köyleri
– Sadece yangına dayanıklı kapı, yangın do-
labı, dedektör, alarm, yönlendirme ışığı
gibi malzeme eksikliği bulunan tesisler

Ancak şu işletmeler bu haktan yarar-
lanamaz:

– İlk kez ruhsat başvurusu yapan tesisler
– Ruhsatı iptal edilmiş ve yeniden açılmak
isteyen işletmeler
– Yapısal eksikliği bulunan (örneğin yangın
merdiveni yokluğu, şaft bölmelendirmesi ya-
pılmamış, kaçış yolları yetersiz) tesisler.

Bu düzenleme, sektöre geçici bir kolaylık sağ-
lamış, belediyemizin sahadaki insiyatifini
mevzuatla örtüştürmüştür. Ancak bu bir
muafiyet değil, sorumluluğun ertelenmiş bir
takvimle tamamlanmasıdır.1 Ocak 2026 ta-
rihinden itibaren, eksikliklerini tamamla-
mamış hiçbir işletmeye müsamaha göste-
rilmeyecek; ruhsat iptali, mühürleme ve ge-
rekli tüm yasal işlemler uygulanacaktır.
Alanya Belediyesi olarak hem vatandaşla-
rımızın can güvenliğini hem de turizm sek-
törünün sürdürülebilirliğini esas alıyoruz.
Bu süreçte tüm işletmelerin sorumluluk bi-
linciyle hareket etmesi büyük önem taşı-
maktadır."  (HABER MERKEZİ)

Alanya Posta TV ekranlarının il-
giyle izlenen programı 5X5,
bugün saat 15.00’te canlı ya-

yınla Alanya’nın güncel konularını
masaya yatıracak. Gazeteci Gaye
Coşkun ve Hilmi Karagöz’ün
hazırlayıp sunduğu programda
bu hafta, son dönemde sıkça

gündeme gelen halk plajları ko-
nuşulacak. Sahil kullanımı ve
kamuya açık plajların geleceği

detaylarıyla ele alınacak. Alan-
ya halkının ve ziyaretçilerin
merakla takip edeceği prog-
ramı kaçırmayın. 

 (SABİHA TATLIYER)

B
ugün saat 20.00’de canlı
olarak Alanya Posta TV'de
yayınlanacak programda

hem Alanya Ticaret ve Sanayi
Odası'nın mevcut çalışmaları hem
de  iş dünyasının yaşadığı so-
runlar masaya yatırılacak. Gü-
nümüze dair en güncel konula-
rı yakından takip etmek için biz-
leri izlemeyi unutmayın.

 (SABİHA TATLIYER)

Başkan Erdem'in girişimleri sonuç verdi

Tesislere ek süre
Ülke gündemini derinden etkileyen otel yangının ardından sıkı denetime giren tesisle-
re müjde. Mevcut binalarda, oteller de dahil olmak üzere yangın güvenliği önlemlerinin
tamamlanması için verilen süre 31 Aralık 2025’e kadar uzatıldı. ALTSO Başkanı Erdem'in
de uzun süredir gösterdiği mücadele sonuç verdi. Başkan Erdem, "Uzun süredir dile ge-
tirdiğimiz yangın güvenliği eksiklikleri, yönetmelik değişikliği ile karşılık buldu" dedi.

Erdem ve Coşkun
iş dünyasını konuşacak

Alanya Posta TV’nin ilgiyle takip edilen
programı Haberin Manşeti'nde bu haf-
tanın konuğu ALTSO Başkanı Eray Er-
dem olacak. Gazeteci Gaye Coşkun’un
hazırlayıp sunduğu programda Erdem
ve Coşkun iş dünyasının yaşadığı kriz-
leri ve çözüm önerilerini ele alacak.

Eray Erdem

5x5'te halk plajları konuşulacak
Alanya Posta TV ekranlarının dikkatle takip edilen programı 5X5, yine
kent gündemini masaya yatırıyor. Gazeteci Gaye Coşkun ve Hilmi Ka-
ragöz’ün hazırlayıp sunduğu program, bugün 15.00’te yayınlanacak.

Gaye Coşkun Hilmi Karagöz

Başkan Özçelik uyardı

'Müsamaha göstermeyeceğiz'
Yangın güvenliği önlemlerinin tamamlanması için verilen sürenin 31 Aralık 2025’e kadar uzatıldığını açıklayarak bu sü-
reç sonrasında eksiklerini tamamlamayan tesislere müsamaha göstermeyeceklerini altını çizen Başkan Özçelik, "Ek-
sikliklerini tamamlamamış hiçbir işletmeye ruhsat iptali, mühürleme ve gerekli tüm yasal işlemler uygulanacaktır” dedi.

Osman Tarık Özçelik
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Alanya
Ziraat
Odası

Başkanı Ta-
hir Göktepe,
“Oda olarak

Alanya Avo-
kado Üreticile-

ri Birliği ile birlik-
te bugün saat 10.00’da odamız toplan-
tı salonunda avokado yetiştiriciliği, avo-
kadonun sulama ve gübreleme pren-
sipleri hususunda bilgilendirme top-

lantımız olacak. Batı Akdeniz Tarımsal
Araştırma Enstitüsü Müdürlüğü’ndeki
(BATEM) uzman yayımcılarımızın ka-
tılımıyla yetiştiricilik, sulama ve gübre-
leme hususunda geniş kapsamlı eğitim
toplantımız olacak. Ekonomik verim ya-
şına gelmiş, yani 5 yaşını doldurmuş
ağaçlarda sulamanın en kadar olması la-
zım? Bir haftada ne kadar su vermemiz
lazım? Gübreleme prensiplerini iyice bi-
lerek bitkileri doğru beslemenin fayda-
ları neler olacak? Bu hususta bilgiler edi-
neceksiniz. Üreticilerimiz hem ziraat

odasına hem de Tarım ve Orman İlçe
Müdürlüğü’ne danışıyorlar ama diğer
bir paydaşımız da ilaç ve gübre bayi-
sindeki arkadaşlarımıza danışarak güb-
releme ve sulama programlarını yapı-
yorlar. Dolayısıyla ben ziraat mühend-
islerimizi, ilaç, gübre bayii sahiplerini
hem çalışan mühendis arkadaşlarımı-
zın da bu eğitime gelmelerinin faydalı
olacağın ı düşünüyorum. Çünkü hepi-
miz üretici odaklı ve üreticiye hizmet
vermek için buradayız. Özellikle bu yıl
kış aylarında hem don olayı hem de do-

ludan ciddi rekolte kaybımız var. Artık
yeşil elmas diye adlandırdığımız, coğrafi
işareti olan, üretim alanı 17 bin deka-
ra çıkmış olan avokadoda 150 milyon
adet kapasiteye ulaşmış durumdayız.
Bunun hem iç pazarda hem de ihra-
catta çok ciddi yeri var. Onun için bu
ürünümüze sahip çıkmamız lazım. Do-
layısıyla yarın düzenlenecek eğitimin bü-
tün üreticilerimize fayda sağlayacağına
inanıyoruz. Vakti müsait olan üreticileri
mutlaka eğitime bekliyoruz” dedi. 

 (SABİHA TATLIYER)

'Avokadomuza sahip çıkalım'
Ziraat Odası Başkanı Tahir Göktepe, Alanya Avokado Üreticileri Birliği ile birlikte bugün avokado yetiştiriciliği üzerine eğitim düzenleye-
cek. Kış aylarındaki don olayı ve dolu nedeniyle rekolte kaybı yaşandığını belirten Göktepe, avokadoya sahip çıkılması talebinde bulundu.

Tahir Göktepe

2023 yılında 8 bin 259 olan
ilçe nüfusunun 2024'te 7
bin 353’e düştüğünü hatır-

latan Çatalkaya, Türkiye İstatis-
tik Kurumu’nun (TÜİK) son ve-
rilerine göre Gündoğmuş’un nü-
fusunun 6 binin altına geriledi-
ğini ifade etti. Bu düşüşün en
önemli nedeninin işsizlik ve sa-
hipsizlik olduğunu vurgulayan

Çatalkaya, özellikle genç nüfusun
ilçeyi terk ettiğini söyledi.

“ALTINÇAĞ 
VAADİYLE GELDİ,
TAŞÇAĞI BAŞLATTI” 

Belediye Başkanı Ali Gülen’in
seçim döneminde “Altınçağ” vaat

ettiğini ancak göreve geldiğinden
bu yana sadece parke taşı döşe-
yerek hizmet sunduğunu san-
makla eleştiren Çatalkaya, bu
anlayışın ilçeyi kalkındıramaya-
cağını belirtti.

“BETON PARKE
FABRİKASI KUR,

GENÇLERE 
İŞ SAHASI AÇ”

Çatalkaya, "Eğer taş döşemeyi
hizmet olarak görüyorsanız, o
halde ilçemize bir beton parke
üretim tesisi kurun. Hem genç-
lerimize istihdam imkânı sağ-
lansın hem de fazla üretimi sa-
tarak belediyeye gelir elde edil-
sin" dedi.

“İLÇEDE 
YÜRÜYEN İNSAN 
KALMAYACAK”

Çatalkaya, Gündoğmuş’un sü-

rekli yaşlanan bir nüfusa sahip ol-
duğunu ve özellikle Ümitli Ma-
hallesi dışında gençlerin kalma-
dığını belirterek, göçü tersine
çevirecek projelerin hayata geçi-
rilmesi gerektiğini söyledi. Tarım,
turizm, yayla turizmi ve üretim
gibi alanlarda acil projeler geliş-
tirilmesini isteyen Çatalkaya,
"Yoksa döşediğiniz
parke taşların-
da yürüyecek
kimse kalma-
yacak" ifadele-
rini kullandı. 
 (HABER
MERKEZİ)

Olay, dün saat 05.00
sıralarında Konak-
lı Mahallesi’nde

meydana geldi. H.K (44)
ile eski eşi olan ancak bir-
likte yaşayan M.K. (41)
arasında henüz öğrenile-
meyen nedenle tartışma
çıktı. Tartışmanın büyü-
mesi üzerine M.K, bıçak
ile H.K’yı boyun ve baş
kısmından yaraladı. Kom-
şuların 112 Acil Çağrı Mer-
kezi’ne ihbar üzerine böl-
geye sağlık ve jandarma
ekipleri sevk edildi. Am-
bulans ile hastaneye kal-
dırılan kadın yoğun ba-
kım ünitesinde tedavi al-
tına alındı. Olayın ardın-
dan jandarma ekiplerince
gözaltına alınan Köleoğ-
lu, karakoldaki işlemleri-
nin ardından sevk edildiği
adliyede sulh ceza hakim-
liğince tutuklanarak ce-
zaevine gönderildi. 
 (www.alanyapostasi.-
com.tr/ MERT CANTÜRK)

YAĞIŞ 
YETERSİZLİĞİ 
KURAKLIĞI 
TETİKLEDİ

Bölgedeki işlet-
meden alınan
bilgiye göre, şe-

lalede yaşanan bu du-
rum her yıl kar yağışı-
nın yetersiz olduğu yaz
aylarında tekrar eden doğal bir sü-
reç. Yetkililer, Uçansu Şelalesi’nin ta-
mamen kuruduğu algısının yanlış ol-
duğunu, yalnızca ziyaretçilerin fo-
toğrafladığı ve "şelale" olarak ta-
nımladığı bölümde geçici kuruma
yaşandığını belirtti. Alara Çayı’na su
taşıyan ana nehir yatağında ise akı-

şın sürdüğü, sadece debide düşüş ol-
duğu vurgulandı. Uzmanlar, bölge-
nin doğal döngüsünün bir parçası
olan bu mevsimsel değişimin normal
olduğunu vurgulasa da kuraklık
tehlikesinin boyutları tartışma ya-
ratmaya devam ediyor. 

 (ÖZGÜR YILMAZ)

Antalya Emniyeti Kaçak-
çılık ve Organize Suç-
larla Mücadele Şube Mü-

dürlüğü ekipleri il genelinde-
ki çalışmalarını sürdürüyor.
Bu kapsamda ekiplerin "Resmi
Belgede Sahtecilik" suçundan
yakaladıkları 2 şüpheli, çıka-
rıldıkları mahkemece tutuk-
landı. Yapılan aramalarda ise 1
milyon Amerikan Doları değe-
rinde senet ele geçirildi.

Ekipler, tarihi eser kaçakçılığı
suçundan 1 şüpheli şahsa adli
işlem yapıldı. Yapılan arama-
larda ise 60 adet kaçak tarihi
eser sikke ele geçirildi.

"5607 Sayılı Kanuna Muhalefet

Etmek" suçundan Alanya, Ke-
pez, Muratpaşa, Aksu ve Ma-
navgat'ta yapılan operasyonlar
neticesinde, 11 olayda, 12 şüp-
heli şahsa adli işlem yapılırken,
1 şahıs tutuklandı. İş yeri, depo
ve ikametlerde yapılan arama-
larda ise 64 bin adet kaçak
makaron, 10 bin 832 litre kaçak
içki, 6 bin 652 adet kaçak em-

tia, 757 paket kaçak sigara,
256 şişe kaçak içki, 133 adet ka-
çak elektronik sigara ile 53 ki-
logram kaçak tütün ele geçiril-
di. Aranan şahıslara yönelik ya-
pılan çalışmalarda ise kesin-
leşmiş hapis cezası ile aranan 3
şahıs yakalanarak cezaevine
telsim edildi.  (ANTALYA VA-
LİLİĞİ BÜLTEN)

Antalya’da kaçakçılık ve organize suçlarla mücadele kapsamında
son 1 haftada çok sayıda kaçak içki ve tütün ele geçirildi.
Operasyonda 2 şüpheli tutuklanarak cezaevine gönderildi. 

Kaçakçılar yakayı ele verdi
Şok operasyon

Uçansu'da kuraklık tehdidi
Gündoğmuş’un doğal güzelliklerinden biri olan Uçansu
Şelalesi yeniden kuruma tehlikesinde. Alara Çayı'na dö-
külen nehir kolunda su seviyesinin gerilediği belirtildi.

'Gündoğmuş'un nüfusu eriyor'
Gündoğmuş’un her geçen yıl kan kaybettiğini belirten İYİ Parti Gündoğmuş İlçe Başkanı Emir
Ali Çatalkaya, ilçe nüfusundaki hızlı düşüşe dikkat çekerek yetkililere çağrıda bulundu. 

Emir Ali Çayalkaya

K
onaklı Mahallesi'nin
sevilen simalarından,
uzun yıllar esnaflık

yapan Adem Över, yüksek
tansiyona bağlı beyin ka-
naması sonucu hayatını
kaybetti. 15 gün önce Alan-
ya ve Araştırma Hastane-
si'ne kaldırılan 54 yaşında-
ki Över, yapılan tüm müda-
halelere rağmen kurtarıla-
madı.  Adem Över'in cena-
zesi bugün öğle namazına
müteakip, doğup büyüdüğü
memleketi Konya'nın Beyşehir ilçesindeki aile kab-
ristanında toprağa verildi.  (SABİHA TATLIYER)

Alanyalı esnaf vefat etti
Alanya’da esnaflık yapan 54 ya-
şındaki Adem Över, beyin kanaması
sonucu 15 gündür tedavi gördüğü
hastanede hayatını kaybettti. 

Eski eşini bıçakladı
Alanya’da eski eşini bıçakla yaralayan
şüpheli tutuklandı. Olayda yaralanan
kadının hastanede tedavisi sürüyor. 

Yangın,  Kestel Ma-
hallesi, Üniversite
Caddesi’nde bulu-

nan 4 katlı bir apartman
dairesinin üçüncü katın-
da dün saat 16.30 sırala-
rında çıktı. Elektrik kon-
tağından çıktığı iddia edi-
len yangına evden du-
manların yükseldiğini gö-
renler hemen 112 Acil
Çağrı Merkezi’ne ihbarda
bulundu. İhbar üzerine
bölgeye itfaiye ve jandar-
ma ekibi sevk edildi. Yan-
gın itfaiye ekibinin mü-
dahalesi sonucu söndü-
rülürken evde maddi ha-
sar oluştu.  (www.alan-
yapostasi.com.tr/ MERT
CANTÜRK)

Apartman dairesi
küle döndü  
Alanya’da bir apart-
man dairesinde çıkan
yangın itfaiye ekiple-
rince söndürüldü
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Resmî Gazete’de yayımlanan
düzenlemelere göre; kasap,
pastane, tatlı, dondurma,

yufka, market, manav vb.  gıda sa-
tış yerleri ile restoran, lokanta,

kafe, yemekhane gibi toplu tüketim
yerleri, gıda işletmesine ait kare-
kodu tüketicinin görebileceği bir
alanda bulundurmakla yükümlü
olacak. Bu karekod sayesinde tü-
keticiler, işletmenin kayıt ve dene-
tim bilgilerine hızlı ve kolay şekilde
ulaşabilecek. Konuyla ilgili açıklama
yapan Alanya Esnaf ve Sanatkârlar
Odası Başkan vekili Ali İhsan Öz-
demir, şunları söyledi:

“Tüketiciye güven veren, şeffaf ve
kayıtlı bir gıda sistemi oluşturmak
adına bu uygulamayı önemsiyoruz.
Odamıza kayıtlı gıda işletmelerimiz,
kendilerine ait karekodu Tarım ve

Orman Bakanlığı'nın https://guve-
nilirgida.tarimorman.gov.tr/islet-
me/QRKodOlustur adresinden oluş-
turabilirler. Bu süreçte esnafımıza
her türlü desteği
sağlamaya hazı-
rız.” Başkan Öz-
demir, uygula-
manın tüketici
sağlığını koruma
ve kayıt dışılığı
azaltma açısından
önemli bir adım
olduğunu da
vurguladı. 
 (HABER
MERKEZİ)

Başsavcı Tekin'den
veda ziyareti

S
ıcak bir atmosferde gerçekleşen ziya-
rette, iki başsavcı karşılıklı iyi dilekleri-
ni sundu. Yeni görevi için Başsavcı Te-

kin'e başarılar dileyen Başsavcı Korkmaz,
nazik ziyaretinden dolayı duyduğu memnuni-
yeti dile getirdi. Başsavcı Tekin ise, Gazipa-
şa'daki meslektaşına ve görev süresi boyun-
ca kendisine destek olan herkese teşekkür-
lerini iletti. Ziyaretin sonunda günün anısına ha-
tıra fotoğrafı çekildi ve karşılıklı hediye takdi-
minde bulunuldu.  (HABER MERKEZİ)

Alanya Cumhuriyet Başsavcısı Celal Tekin,
Aydın Cumhuriyet Başsavcılığı görevine
atanması münasebetiyle veda ziyaretlerine
devam ediyor. Bu kapsamda Tekin, Gazipa-
şa'da mevkidaşı Cumhuriyet Başsavcısı
Tarık Korkmaz'ı makamında ziyaret etti.

Karekod zorunluluğu başlıyor
Tarım ve Orman Bakanlığı tarafından yürütülen dijitalleşme ve denetim şeffaflığını artırma çalışmaları kap-
samında, "Gıda İşletmelerinde Karekod Uygulaması" 28 Temmuz 2025 tarihi itibarıyla resmen başlıyor.

Ali İhsan Özdemir

Alanya Belediye Başkanı Osman
Tarık Özçelik’in başkanlığında,
Temmuz Ayı Olağan Meclis Top-

lantısı yapıldı. Toplantının açılışında
konuşan Başkan Özçelik, gündeme
dair konularda kamuoyunu bilgilen-
dirdi. Yaz aylarının gelmesiyle birlikte
Eğrigöl, Gökbel ve Sarımut şantiyele-
rinin açıldığını belirten Başkan Özçe-
lik, “Kış aylarında yağmur ve kar ne-
deniyle bozulan yollarımızı yeniden dü-
zenleyip, daha iyi şartlarda ulaşım
sağlanması adına yama ve tadilat yap-
tık. Batı yaylalarının en önemli yolu
olan Demirkapı’da geçen yıl bir çalış-
maya başladık. O çalışmayı bu yıl bi-
tirirdik ve yaklaşık 4 kilometre asfalt
döktük. Doğuda da Terebiç yolunda bir
çalışma gerçekleştirdik. Bu yıl yine ana
göç yollarında çalışmalarımıza devam
ediyoruz. Batıda Dağdere yolunda ça-
lışmalara başladık. Konaklı, Orhan,
Güney, Gözübüyük ve Karamanlar
gibi mahallelerimizin ortak kullandı-
ğı bu yolu da sezon sonuna kadar ta-
mamlamak istiyoruz. Yaylalarımızın
Alanya’nın çevre ilçelerle olan yola-
rında da iyileştirme yapacağız. Payal-
lar Mahallesi Cumhuriyet Cadde-
si’nde sıcak asfalt çalışmamız ta-
mamlanmak üzere. Güney ve kuzey
bağlantısı sağlanarak, yeni hastaneye
ulaşımı konforlu hale getiren bu yol,
bizim için çok önemliydi ve önümüz-
deki günlerde tamamlayacağız” dedi.

12 BRANŞTA KURS 

Devam eden çalışmalar hakkında bil-
gilendirme yapan Başkan Özçelik,
“Kale'deki Süleymaniye Cami’sinin
yanında bulunan Vakıflar Bölge Mü-
dürlüğü ve Valilikle beraber yapılan ıs-
lak hacim çalışmalarını tamamladık ve
Müdürlüğün kabulünü bekliyoruz.
Ayrıca Kale’deki Mutfak Kültür Evi ya-
nındaki Makbule Hanım Konağı’nın
restorasyonu ile ilgili mülk sahipleriyle
22 yıllık bir anlaşma yapıldı. Projeler
hazırlandı, protokol hazırlandı, Valili-
ğe ödenek için ulaştırıldı ve bu onay ge-
lince ihaleyle tamir ve tadilatı başla-
yacak. Kültür ve Sosyal İşleri Müdür-
lüğümüz ile Halk Eğitimi Merkezi’nin
iş birliğiyle 15 ayrı noktada 12 farklı
branşta kadınlara yönelik kursalar
açtık. Bu kurslarda 2 bin 386 kursiyer
katılımı oldu. 9 ayrı noktada sergi ger-
çekleştirdik ve ev hanımlarının aile
bütçelerine katkı sağlamaları için ser-
giyi Hacı Memişler Camisi önünde 4
Temmuz’da açıyoruz. Ayrıca 2024-

2025 sezonu içeri-
sinde Belediye Ti-
yatromuz tarafından
7 oyun 57 temsil ya-
pıldı. 12 bin 488 se-
yirci bu dönem içe-
risinde bu temsille-
rimizi izlediler ve se-
zonu kapattık. Se-
zon kapanınca biz
de kültür merkezi-
mizde çalışma baş-
lattık. Seçin döne-
minde kültür mer-
kezinde arkadaki be-

yaz perde ile ilgili bir teknoloji faciası
yaşanmıştı. Oraya bir LED ekran ku-
rulumu yapıyoruz” diye konuştu.

198 MİLYON TL BORÇ

Alanya Belediyesi’nin güncel borç ve-
rilerini paylaşan Başkan Özçelik, “Yİ-
KOB Payı adı altındaki borçlarımızın
tamamını ödedik. An itibariyle Valili-
ğe borcumuz yok. Antalya Büyükşehir
Belediyesi’ne Çevre Temizlik Payı öde-
mesine Nisan ve Mayıs ayı ile başladık.
46 milyon TL borç vardı, 16 milyon li-
rasını ödedik. 30 milyon kaldı ve gö-
rüşmelerimiz devam ediyor. Daha ön-
ceki toplantılarımızda Ocak ayında
emekli olan işçilerimiz, memurlarımız
vardı demiştim. An itibariyle hiçbir ça-
lışanımıza kıdem tazminatı borcu-
muz da kalmadı, tamamını ödedik.
Kadrolu arkadaşlarımız için sendika-
ya olan 2.5 milyon lira borcumuzu da
tamamladık. Toplantıyı gerçekleştir-
diğimiz bu hizmet binasıyla ilgili de dö-
nem dönem açıklamalar yaptım. An iti-
bariyle bu binanın ilgili müteahhit fir-
maya kalan borcu 516 bin TL. En son
bir hak ediş gelecek, o hak edişin 10
milyon TL civarında olduğunu düşü-
nüyoruz. O hak ediş de geldiğinde 10
milyon civarında bir borcumuz olacak.
Bu binaya bugüne kadar 479 milyon
lira para ödendi. Bu paranın 174 mil-
yon liralık kısmı 2017 ve 2023 yılları
arasında ödendi. Yani 6 yılda 174 mil-
yon lira ödendi. Bizim dönemimizde
ise 304 milyon TL para ödendi. Allah
devletimize milletimize zeval verme-
sin. 31 Mayıs itibariyle Alanya Beledi-
yesi’nin piyasaya olan borcu ise 198
milyon TL’ye indi" dedi.

TİP KONUT PROJESİ
TAMAMLANDI

Başkan Özçelik, kırsal bölgelerde ya-
şayan vatandaşlara da müjdeli bir ha-
ber verdi. Tek Tip Konut Projesi’nin de-
tayları hakkında bilgilendirme yapan
Başkan Özçelik, “Köylerde yaşayan ve
büyüğüyle küçüğüyle bir ev yapıp
oturmak isteyen vatandaşlarımız pro-
je sıkıntısı çekiyorlardı. Bu konuda şi-
kayetler bizlere geliyor ve bizler de gi-
dip uygulama yapmak zorunda kalı-
yorduk. Bu konuda yaptığımız çalışma
neticesinde Kırsal Bölgelerde Tip Ko-
nut Projemiz tamamlandı. Bu çalışma
Plansız Alanlar Yönetmeliği kapsa-
mında, köy yerleşim sınırı içinde olan

yerleri kapsamaktadır. İmarın yapı-
laşmaya izin verdiği alanlar bu konu-
ya dahil olacaktır. Projenin temel
amacı, kırsalda yaşayan vatandaşları-
mızın ruhsatsız yapılaşma yerine ya-
sal, düşük maliyetli bir sürece dahil ol-
malarını sağlamaktır. Bu çerçevede ha-
zırladığımız bu projeleri vatandaşları-
mız ücretsiz olarak alabileceklerdir. Mi-
mari, statik, elektrik ve tesisat proje-
leri ücretsiz verilecektir. Ruhsata esas
teknik projeler hazır bir paket olarak
verilecek ve böylece köydeki vatan-
daşlarımız ciddi bir masraftan kur-
tulmuş olacaktır. Antalya Mimarlar
Odası Alanya Temsilciliği çeşitli mes-
lek grupları ile birlikte yaptığımız bir
çalışmadır. Alanya’nın kırsal yapısına
uygun fonksiyonel projeler üretilmiş-
tir. Vatandaşlarımız basit bir taahhüt-
name ile bu projeye dahil olabilecek-
lerdir.” şeklinde konuştu.

SAPADERE 
9 TEMMUZ'DA 

AÇILACAK

Başkan Özçelik açıklamalarına şöyle
devam etti, “Sapadere Kanyonu’nda
geçtiğimiz dönemde yağmur ve fırtına
sonucu yükseklerden ağaç, taş düş-
mesi olmuş, yollarımız zarar görmüş-
tü. Tahsisi yapılan kurum tarafından
güvenliği sağlanarak açılması, aksi
takdirde ise açılmaması için bize yazı
gelmişti. Burasıyla ilgili sosyal medya
dahil birçok yerden “sezonu kaçıra-
cağız, neden açılmıyor” yorumları ya-
pıldı. Resmiyette bu o kadar kolay ol-
muyor. Orada bir güvenlik önlemi
alabilmemiz lazımdı. Fen İşleri Mü-
dürlüğümüz öncülüğünde yürütülen
çalışmalarla, Sapadere Kanyonu yü-
rüyüş platformunun çelik yapılarla gü-
venliğinin sağlanması için bir çalışma
başlattık. 28 Mayıs’ta ihale 3 milyon
375 bin TL bedelle ihaleye çıktık.
Sözleşme bedeli 3 milyon 055 bin TL
olarak ihale edildi. 20 Haziran’da işe
başlandı ve yaklaşık 20 gün içerisinde
bitirilmesi gerekiyor. 9 Temmuz’da
burası bitirilecek ve tekrar hem hal-
kımızın hem de misafirlerimizin hiz-
metine açılacaktır. Burada önceliğimiz
güvenlik oldu ve hiçbir vatandaşımızın
başına bir şey gelmesini istemedik. Gü-
venliği en üst seviyede olacak bir ça-
lışma yaptığımızı söyleyebilirim.”

"HEM TRAFİK 
SORUNU ÇÖZÜLECEK

HEM PARKIMIZ 
BÜYÜYECEK"

Eski Belediye Binası yanında bulunan
Barış Manço Parkı’nda gerçekleştirilen
çalışmalarla ilgili konuşan ve harita
üzerinden projeyi anlatan Başkan Öz-
çelik, “Sormadan, öğrenmeden bu
park neden kaldırılıyor diye yayın ya-
panlar oldu. İskele'den gelen yol, çay
bahçesi ve park arasından geçerek sol,
sağ ve tekrar sol yapıp Atatürk Anıtı’na
ulaşıyordu. Şimdi, Barış Manço Par-
kı’nın 3 metrelik kısmını alıyor ve tek
seferde yolu Atatürk Anıtı’na bağlıyo-
ruz. Her gün tur tekneleri İskele Yo-
lu’nu çok tıkıyordu ve burada trafik
çok yoğundu. Bunu engellemek için bu
projeyi yaptık. Tur otobüsleri artık İs-
kele’ye girmeyecek, Atatürk Anıtı’nın
önünden gelecek, Eski Belediye binası
arkasındaki otopark alanında turistler
inecek ve yürüyerek teknelerine gide-
cekler. Eski Z şeklinde olan yola ise el
işi yapan kadınlarımızı alacağız. Onla-
ra daha kalabalık bir mekân yaratmış
olacağız. Bazı yerlerde park kalkıyor, kü-
çülüyor dediler. Hali hazırdaki parkımız
1384 metrekare. Yeni yapacağımız şek-
liyle 1606 metrekareye çıkarak büyü-
yecek. Hem trafik sorunu çözülecek
hem parkımız büyüyecek"dedi.

“3 MİLYON 100 BİN 
İZLEYİCİYE ULAŞTIK”

Türkiye’de ilk kez Alan-
ya’da gerçekleşen Volley-
ball World Beach Pro
Tour Challenge Kupası
ile ilgili de konuşan Bele-
diye Başkanı Osman Tarık
Özçelik, "Uluslararası Plaj
Sporları Merkezimiz yok-
ken, 2025 yılı Avrupa Plaj
Hentbol Şampiyonası’nı
Alanya’da yapmak için bir
sözleşme imzalamıştık.
Biz, Spor Bakanlığı ve
Hentbol Federasyonu ile
birlikte bu şampiyonaya 3
Temmuz itibariyle dü-
zenliyoruz. Bu tip organi-
zasyonlar devlet olmadan

yapılamayacak organizasyonlar. Biz
hep uluslararası olsun dediğimiz için
bakanlıklarımızla bu konularda da
birliktelik içerisinde çalışıyoruz. Vo-
leybolda olduğu gibi en üst düzeyde or-
ganizasyonu tamamlayacağımızı dü-
şünüyoruz. Herkesi, A Milli Erkek ve
Kadın Plaj Hentbol takımlarımızın 8 ve
9 Temmuz tarihlerinde olan maçları-
na davet ediyorum. Plaj voleybolu or-
ganizasyonumuz İnstagram sayfa-
mızdan toplamda 3 milyon 100 bin iz-
leyiciye ulaştı. Ortalama günlük 80 bin
ziyaretçiye ulaştık. Turnuva bitmesine
rağmen 2 milyon 100 bin aktif izleyi-
ci halen devam etmektedir. Bu bizim
hem yurt içinde hem yurt dışında
Alanya’yı tanıtmak adına olan uğraş-
larımızın boşa gitmediğini gösterdi.
Sporcuların Alanya ile ilgili paylaşım-
ları 2 binin üzerindeydi. Turnuva dı-
şında Alanya’nın güzellikleri bu spor-
cular tarafından paylaşıldı. 100 civa-
rında sporcu ve 300 seyirci ile bir an-
ket gerçekleştirildi. Sonuçlar çıkmadı
ama ilk verilere göre yüksek bir mem-
nuniyet görülmektedir. En baştan ora-
da plajda kum eleyen arkadaşımıza ka-
dar herkese teşekkür ediyorum.” dedi.
Başkan Özçelik’in konuşmasının ar-
dından meclis gündemi görüşüldü ve
maddeler karara
bağlandı. 

MECLİS
TATİL

EDİLDİ

Ağustos ayın-
da meclis tatil
edildi ve bir
sonraki meclis
toplantısının 2 Ey-
lül'de yapılacak. 
 (ÖZGÜR 
YILMAZ)

Belediye borçlarını kapatıyor
Alanya Belediyesi Temmuz Ayı Meclis Toplantısı'nda gündeme dair güncel konulardan ve yapılacak projelerden bahseden Başkan Özçelik, ilçenin vazgeçilmez
bölgesi olan Barış Manço Parkı'nın bin 606 metrekareye çıkarılarak hem büyütüleceğini hem de bölgedeki  trafik yoğunluğunun büyük oranda azaltılacağını söy-
ledi. 31 Mayıs'tan itibaren belediyenin borcunun büyük kısmını kapattıklarını belirten Başkan Özçelik, "Belediyemizin piyasaya olan borcu 198 milyon TL’ye indi" dedi.

Osman Tarık Özçelik
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İnsanlık son yüz yıllık zaman di-
limi içinde teknolojinin ilerle-
mesi sayesinde birçok yenilikle

karşılaştı. Motorlu taşıtlar yaygınlaştı.
Otomatik birçok cihaz ve makineler
günlük yaşamımızın bir parçası hali-
ne geldi. Bilgisayarlı kontrol sistemle-
ri, uzaktan kumandalar, akıllı otoma-
tik sistemler bütün işlerimizi oldukça
kolaylaştırdı. Bütün bunların üzücü
yan etkisi olarak daha hareketsiz hale
geldik. Ayrıca gıda üretimi sanayileşti.
Gıdalar işlenmiş ve aşırı işlenmiş bi-
çimlere dönüştü. Gıdalar koruyucu
ve farklı özellikler kazandırıcı birçok
kimyasal içerikler eklenmeye başladı.
Gıdaların raf ömrü uzadı. Gıdalar

daha çok miktarda ve daha ucuz fi-
yata mal edilmeye başlandı. Standart
ve seri üretim gıda imkanları ortaya
çıktı. Bütün bu iyi durumların yanı
sıra gıdaların glisemik indeksi yüksel-
di. İçerdikleri yabancı maddelere
bağlı olarak birçok hastalık tetiklendi.
Psikiyatrik bozukluklardan kansere
birçok hastalığın görülme sıklığı gide-
rek arttı. Obezite ve tip 2 diyabet baş-
ta olmak üzere birçok hastalık birlikte
ortaya çıkıp yaygınlaşarak çağımızın
vebası haline geldiler. Yetişkin tipi
olarak bilinen tip 2 diyabet çocuklar-
da da görülmeye başlandı.

Bütün bu yaşananlar günümüz-

de sağlıklı beslenmeyi daha zor ve
karmaşık bir alana dönüştürdü. Ay-
rıca bir taraftan da insan sağlığının
korunması için beslenmenin içeriği-
nin, sıklığının, biçiminin ve benzeri
her detayının oldukça önemli oldu-
ğu giderek daha iyi biçimde ortaya
çıkmaktadır. Günümüzde ortaya çı-
kan birçok yeme bozukluğu, beslen-
me sorunu ve kötü beslenme tarzla-
rı beraberinde güncel ve önemli
araştırma alanlarını teşkil etmekte-

dir. Fast-food, kalori içeriği yüksek,
hızlı hazırlanan, hızlı tüketilen fakat
sağlık için birçok yönden sakıncalı
olarak değerlendirilen yiyecek ve
içeceklerin miktarı ve çeşidi artar-
ken bu karmaşık beslenme içerikle-
rinin insan sağlığına etkileri önem
kazanmaktadır. Genetiği değiştiril-
miş gıdalar, işlenmiş gıdalar ve ya-
pay gıdalar beslenmede tüm dün-
yanın önemli sağlık sorunları olarak
karşımızda durmaktadır.

Yapay zekanın gelişmeye başla-
dığı günümüzde insanlığın düşün-
meyi de makinelere ve yazılımlara
bırakması ihtimali sağlıklı beslenme-
ye dair yeni soru ve sorunları karşı-
mıza çıkarabilir. Beslenmede doğal-
lığı, dengeyi, çeşitliliği, sadeliği ve
bütün bunların sonucunda insan
sağlığını ön planda tutan yaklaşım-

ların büyük önemi bulunmaktadır.
Yeni yayınladığımız; ‘Beslenme ve
İnsan Sağlığı’ isimli kitapta gün-
cel bilimsel literatürün ışığında sağlı-
ğın korunması, hastalıkların önlen-
mesi, yaşam kalitesinin iyileştirilme-
si, kilo verilmesi ve ideal kiloya ula-
şılması için gerekli bilgiler bir arada
sunulmaktadır. Alanında yetkin ya-
zarların uzun yıllara dayanan araş-
tırmalarının ve çalışmalarının ürünü
olan bu eser bilimsel açıdan birçok
yeni araştırmaya ve fikre ilham kay-
nağı olacak mahiyettedir. Kitapta
bölüm yazan yazarları kıymetli eser-
leri sebebiyle tebrik ederim. Beslen-
meye dair yeni ve özgün eserlere
olan ihtiyaca binaen bu alanda
daha birçok kitabın yayınlanması
dileklerimle. Sizlere sağlıklı beslen-
menin ve sağlığı korumanın yolları-
nı anlatmaya devam edeceğim.

Hastalıklardan 
korunmak mümkün mü?

Alanya Gazeteciler Cemiyeti
(AGC) Yönetim Kurulu üyeleri
geçen hafta göreve başlayan

Alanya Kaymakamı Şakir Öner Öz-
türk'e hayırlı olsun ziyaretinde bu-
lundu. Ziyarette AGC Başkanı Gaye
Coşkun tarafından Kaymakam Öz-

türk'e cemiyet hakkında bilgiler veril-
di. Coşkun, AGC'nin bu yıl 32'nci ku-
ruluş yıl dönümünü kutlayacağını da
belirtti. Coşkun, "Cemiyetimiz mesle-
ki amaçlı çalışmalar yapan bir sivil top-
lum kuruluşu. Köklü geçmişimizde ge-
lenekselleşen çalışmalarımız var. Yıl-

da bir kez Medya Başarı Ödülleri Tö-
reni düzenliyoruz. Bu törende ulusal
gazetecileri ağırlıyoruz. Kültür gezile-
ri düzenliyoruz. Önceliğimiz kendi
bölgemiz. Alanya Kaymakamlığı ile 2
projemiz var. Birisi Genç Kalemler Pro-
jesi. Diğer projemiz Uluslararası Med-
ya Akademi." dedi.

"BASIN İLE 
KAMU ARASINDAKİ

İLETİŞİM 
ŞEHRE GÜÇ KATAR"

Kaymakam Öztürk de ziyaretten duy-
duğu memnuniyeti dile getirdi. Öz-
türk, "Alanya turizmdeki, tarımdaki
ağırlığı ile özgün bir ilçe. Alanya'da kent

kimliği var. Çok ciddi bir tecrübe ve geç-
mişten gelen bir basın gücünü hissedi-
yoruz. Bu gücü hakikaten bu şehrin fay-
dasına olacak, güzelliklerini, kıymetle-

rini öne çıkaracak kazan kazan mantı-
ğı ile bu işleyişi sürdürmek çok önem-
li" diyerek cemiyete çalışmalarında ba-
şarılar diledi.  (SABİHA TATLIYER)

Nazik ziyaretlerinden duyduğu mem-
nuniyeti dile getiren Kaymakam Öz-
türk, ‘"Alanya Ticaret ve Sanayi Oda-

sı, şehrimize katma değer sağlayan en önem-
li sivil toplum Kuruluşlarımızın başında ge-
liyor. Alanya'mızın turizmi, tarımı ve ekono-

misinin gelişimi için ALTSO başta olmak üze-
re tüm sivil toplum kuruluşlarımızla birlikte
çalışacağız, nazik ziyaretleri ve güzel dilek-
lerinden dolayı Başkanımız Eray Erdem ve yö-
netim kuruluna teşekkür ediyorum" dedi. 

 (HABER MERKEZİ)

Tarım ve Orman Bakanlığı Gıda ve Kont-
rol Genel Müdürlüğü, 81 il tarım ve or-
man müdürlüklerine “acil” ibareli bir yazı

göndererek, şap hastalığındaki artış nedeniyle
ülke genelindeki tüm hayvan pazarlarının ikin-
ci bir karara kadar kapatıldığını açıkladı. Kısa
bir süre önce gerçekleşen Kurban Bayramı do-
layısıyla pek çok ilden ve ilçeden transfer olan
hayvanlar nedeniyle hastalık bulaşma ihtima-
line karşı geçici kapatılma kararı alındığını be-
lirten İlçe Tarım Müdürü Mehmet Rüzgar, “Bu

karar hayvanlarımızı hastalıktan korumak için
geçici bir süreliğine alındı ” dedi. 

SENEDE 2 KEZ ŞAP AŞISI

Alanya Postası Gazetesi okurlarına bilgilendir-
melerde bulunan Müdür Rüzgar, “Biz Alanya
İlçe Tarım Müdürlüğü olarak hayvanlarımızı se-
nede 2 kez şap aşısı uyguluyoruz ve gereken di-
ğer tüm aşılarını sağlıyoruz.
Ancak kısa bir süre önce
Kurban Bayramı geçirdik.
Farklı il ve ilçelerden hay-
vanlar getirildi. Bir hare-
ketlilik söz konusu oldu.
Alanya’da hastalık tespi-
ti yok ama bizler önlem
amaçlı bu kararı
uyguluyoruz.
Korkulacak bir
durum yok”
dedi.  (SA-
BİHA TAT-
LIYER)

A
lanya Turizm ve Tanıtma
Vakfı (ALTAV) Yönetim
Kurulu Üyesi Şükrü Cim-

rin misafirlerin tatil tercihlerine
ilişkin yaptığı açıklamada, "Nor-
veçli kontrat müdürümüz zi-
yaretimize geldi ve birlikte tüm
Akdeniz çanağını ve rakip ül-
keleri etraflıca değerlendirdik.
Özellikle son iki haftadır İs-
kandinav rezervasyonlarında
ciddi bir artış söz konusu ol-
duğunu gözlemledik. Bunun
başlıca sebepleri arasında İs-
kandinav ülkelerinde okulların
tatil olması ve beklenen yazın
bir türlü gelmemesi, yani ha-
vaların soğuk ve yağışlı geç-
mesi yer alıyor. Bu durum, ta-
til ihtiyacını tetikleyen önemli
bir unsur. Ayrıca, ana rakiple-
rimiz İspanya ve Yunanistan'da
tesis doluluklarının çok yüksek
noktalara ulaşmasıyla birlikte,
hala boş odası olan Türkiye
destinasyonlarının öne çıktığını
da belirtmek isterim" dedi.

"HARCAMA 
EĞİLİMLERİNİN 

AZALMASI 
TÜM AKDENİZ'İN 

SORUNU"

Misafirlerin çarşı pazara çok
çıkmadığı ve alışveriş eğilim-
lerinin azaldığı yönündeki ser-
zenişlere de değinen Cimrin,
bu durumun sadece Türki-
ye'ye özgü olmadığını vurgu-
ladı. Cimrin, "Üzerinde durdu-
ğumuz bir diğer konu da des-
tinasyonlara gelen yabancı
misafirlerin çarşı pazara çok
çıkmadığı ve alışveriş eğilim-
lerinin azaldığı yönünde yapı-
lan serzenişler ile ilgiliydi.
Kontrat müdürümüz benzer
durumun Yunanistan ve İs-
panya'da da yaşandığını, mi-
safirlerin harcama eğilimlerinin
azaldığını ve tesis dışında har-
cama yaparken çok dikkatli ol-
duklarını aktardı. Anladık ki, bu
bizim sorunumuz değil, tüm
Akdeniz çanağı ülkelerinin so-
runu" ifadelerini kullandı.

"GELEN 
TURİSTLERİN 

CEBİNDE 
PARA YOK 

SÖYLEMLERİ 
TALİHSİZ"

Gündemde yer alan "gelen tu-
ristin cebinde para yok" gibi
demeçlere de sert tepki gös-
teren Cimrin, bu tür açıkla-
maları "son derece talihsiz"
olarak nitelendirdi. Cimrin,
sözlerini şöyle sürdürdü: 

"Her şeyden önce şunu bil-
meliyiz ki, Antalya bölgesi
yaz turistinin yüzde 85'i paket
turlarla gelmektedir. Ortalama
bir Alanya oteline uçak-otel-
transfer dahil bir paket tur
kişi başı 600-700 Euro'dan
başlamaktadır. Ve her gelen
misafirin cebinde banka kar-
tı ve biraz da nakit vardır. Bu
misafirler senede ortalama 4-
5 kez yurt dışı tatiline çıkarlar
çünkü bu bir ihtiyaçtır. Çok ça-
lışma ve kötü hava koşulları-
nın sebep olduğu zorunlu bir
ihtiyaçtır tatil."

ENFLASYONUN
PSİKOLOJİK 

ETKİSİ VE 
SÜRDÜRÜLEBİ-

LİRLİK VURGUSU

Cimrin, enflasyonun misafirle-
rin harcama alışkanlıkları üze-
rindeki etkisine de dikkat çe-
kerek, "Sadece ülkemizde de-
ğil, dünyada da çoğu ülkede
sorun olan enflasyon, misafir-
leri harcamalarında dikkatli ol-
maya zorlamakta. Dikkatli ol-
malılar ki bir sonraki tatilleri için
de yeterli tasarrufu yapabilsin-
ler ve tatil alışkanlıklarını sür-
dürülebilir kılsınlar. Bizdeki
yüzde 50 enflasyon ile bir
Avrupa ülkesindeki yüz-
de 7'lik bir enflasyonun

psikolojik etkisi aynıdır. Çoğu
edinimlerini uzun vadeli banka
borçlanması üzerine kuran Av-
rupa insanının en ufak fiyat ar-
tışında aklına gelen ilk şey,
ödeme dengesinin bozulup bo-
zulmayacağı ve işsiz kalması
durumunda ne yapacağıdır"
şeklinde konuştu.

"HER MİSAFİR 
BAŞIMIZIN 
TACIDIR"

Cimrin, açıklamalarının so-
nunda Alanya ve Türkiye'yi
tercih eden tüm misafirlere
özel bir vurgu yaptı: "Ortado-
ğu'nun hali ortadayken ve ül-
kemizde yaşanan maliyet ar-
tışları nedeniyle her yıl aynı
mal ve hizmete daha fazla
para ödeme pahasına bizden
vazgeçmeyen ve çok kıymetli
olan tatil tercihini Alanya'mız-
dan ve Türkiye'den yana kul-
lanan her misafir başımızın
tacıdır. Onlar gözünün içine ba-
karak ve gülümseyerek ağır-
lanmalı ve saygıyla uğurlan-
malıdır."Cimrin, bu yazının bir
giriş niteliğinde olduğunu ve
alt başlıklar ile çözüm öneri-
lerini önümüzdeki günlerde
ayrı yazılarla açmaya devam
edeceklerini de sözlerine ek-
ledi.  (ÖZGÜR YILMAZ)

AGC'den hayırlı olsun ziyareti
AGC Başkanı Gaye Coşkun ve yönetimi Kaymakam Öztürk'e hayırlı olsun ziyaretinde bulundu. Ziyarette konuşan
Kaymakam Öztürk, "Kamu basın ilişkisi şehre güç katar" derken, AGC Başkanı Gaye Coşkun da, "Alanya'nın kök-
lü bir medya geçmişi var. Alanya'da yerel haber okuyucusu var. Alanya medyası bu nedenle güçlü" diye konuştu.

İskandinav pazarında artış

'Misafirimiz başımızın tacıdır'
ALTAV Yönetim Kurulu Üyesi Şükrü Cimrin, “Özellikle son iki haftadır İskandinav rezer-
vasyonlarında ciddi bir artış söz konusu olduğunu gözlemledik. Bazı demeçler okuyoruz ba-
sında, gelen turistin cebinde para yok gibi. Bunlar son derece talihsiz açıklamalar. Bir Alan-
ya oteline  uçak-otel-transfer dahil bir paket tur kişibaşı 600-700 eurolardan başlıyor. Ta-
til tercihini Alanya'mızdan ve Türkiye'den yana kullanan her misafir başımızın tacıdır” dedi. 

Şükrü Cimrin

Kaymakam Öztürk'e hayırlı olsun ziyareti
Alanya Ticaret ve Sanayi Odası (ALTSO) Başkanı Eray Erdem ve Yönetim Ku-
rulu, Alanya Kaymakamı Şakir Öner Öztürk’e hayırlı olsun ziyaretinde bulundu.

Şap hastalığı arttı

Tedbir kapanması
Tarım ve Orman Bakanlığı, şap hastalığın-
daki artış nedeniyle 81 ildeki hayvan pa-
zarlarının ikinci bir emre kadar kapatılma-
sı talimatını vermesinin ardından konuşan
İlçe Tarım Müdürü Mehmet Rüzgar, “Alan-
ya’da hastalık tespiti yok. Tedbiren alınmış
geçici bir karar” açıklamasında bulundu.

Mehmet Rüzgar
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T.C.
ALANYA

İCRA DAİRESİ
2025/540 TLMT.

TAŞINIRIN GAZETE VEYA
İNTERNET HABER SİTESİ İLANI

Basın No: ILN02250189Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr adresinde yayınlanmaktadır.

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup mahcu-
zun ayrıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara esatis.uyap.gov.tr
adresi üzerinden 2025/540 TLMT. sayılı dosya numarası ile erişim sağlanabilir.
Muhammen  Adedi  Cinsi Mahiyeti ve Önemli Vasıfları

Kıymeti

2.500.000,00 1        Taşıt

Artırma Bilgileri
1.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 16/10/2025 - 12:25

Bitiş Tarih ve Saati : 23/10/2025 - 12:25
2.Artırma Başlangıç Tarih ve Saati : 18/11/2025 - 12:25

Bitiş Tarih ve Saati : 25/11/2025 - 12:25
25/06/2025 (İİK m.114/4)

07bls284 Plakalı , 2020 Model , MERCEDES-BENZ
Marka , 639/2 Tipli , 65492081035698 Motor No'lu ,
W1V44770513824696 Şasi No'lu , Rengi Siyah , 07 BLS
284 PLAKA SAYILI Aracın aracın; teknik ve tescil özellik-
leri, standart paket özellikleri, opak boyalı olması,alümin-
yum alaşım jantlarının olması,gövde rengi ön ve arka
tamponlarının olması,ön sis farlarının olması,karartılmış
camlarının olması,arka cam yıkamasının ve sileceğinin
olması,aracın maybach dış görünüme sahip olması,krom
çerçeveli ön panjur,ön tampon ve arka tamponun ol-
ması,krom kaplaması dış yan dikiz aynalarının ol-
ması,maybach ön tampon,arka tampon,ön panjur ve
jantlarının olması,tavan port bagaj raylarının olması,may-
bach ön ve arka amblemlerinin olması,tek bölemli,camlı
ve yukarı açılır bagaj kapağının olması,arka parka me-
safe sensörü ve kamerasının olması,gövde rengi dış kapı
açma kollarının olması,deri döşeme VIP tasarım koltuk-
larının olması,ahşap iç dizaynının olması,ses sistemi ve
yolcu konfor donanımının olması,elektrikli camlarının ol-
ması,elektrikli ve ısıtmalı dikiz aynalarının olması,ön ve
arka klimasının olması,renkli dijital bilgi ve eğlence sis-
temi ekranı ile navigasyonun olması,sağ yan arka elek-
trikli sürgürlü kapısının olması ve turbo şarj yakıt
beslemesinin olması gibi aracın değerine etki eden tüm
faktörler dikkate alındığında,2020 model/üretim yılı ve fiili
haciz tarihi arasında yaklaşık 5YIL gibi bir süre kullanıl-
mış olması,fiili haciz tarihi itibariyle ilk sahibinde olma-
ması,kullanım amacı ve kullanım şeklinin dikkate alınmış
olması,(HUSUSİ-YOLCU NAKLİ-OTOMOBİL),serbest pi-
yasa arz talep oranları ve aracın tercih edilirliği,üzerinde
yapılan incelemelerden anlaşıldığı kadarıyla model yılına
göre iç-dış genel görünümünün iyi seviyede olması,fiili
haciz tarihi itibariyle 25.07.2023 ve 06.09.2022 tarihle-
rinde hasar kaydı bedeli gözükmeyen/çıkmayan 2 adet
hasar kaydının/kazasının olması,(SİGORTA TRAMER
SİSTEMİNDE YER ALAN KAYITLAR),KM sinin fiili haciz
esnasında araç gösterge panelinden140.708KM olarak
görülmüş olmasından dolayı,tarafımca fiili haciz tarihi iti-
bariyle araç KM değerinin 140.708KM olarak dikkate alın-
mış olması,hali hazırda çalışır ve hareket edebilir/yürür
durumda olduğu ancak kontak anahtarı olmaması sebe-
biyle çalışmasının test edilememiş olduğu, aracın motor
ve şanzıman aksamlarında yağ kaçakları olduğu,sağ ön
çamurluğunun boyalı olduğu,sağ yan arka sürgülü kapı-
sının boyalı olduğu,sağ ön kapısının boyalı olduğu,aracın
kapı,koltuk ve iç döşemelerinde muhtelif yüzeysel aşın-
malar ve yıpranmalar meydana geldiği,aracın lastiklerinin
genel olarak iyi ve takribi %75 kullanım ömrüne sahip ol-
duğu ve araçta muhtelif yüzeysel çizikler ve sürtünme ha-
sarları meydana geldiğinin tespit edilmiş olması,(Boya
ölçümü yapılan cihaz ELCOMETER A311CFNFBI 0-
500um)DEĞERİ 2.500.000,00-TL OLARAK HESAPLAN-
MIŞTIR.DİKKAT: Satışa çıkarılan araçların yedieminin
bulunduğu adreste yada ihale öncesi satış yeri olarak be-
lirlenen mahalde, ihaleye katılacaklarca görülmesinin iha-
leye katılacakların menfaatlerine olduğu, araçları
gördükleri hali ile alacakları, ayrıca kullanılmış, sıfır araç
niteliği taşımayan araçların cebri icra yolu ile satışlarının
6502 Sayılı Tüketicinin Korunması hakkındaki kanun kap-
samında olmadığı ve satış sonrası olabilecek menfii du-
rumları baştan kabul etmiş oldukları ile Müdürlüğümüzün
bu hususta sorumlu tutulamayacağı hususu ihtar olu-
nur.araç Alanya İlçesi, Konaklı Mahallesi Alanya Güven-
lik Hizmetleri Destekleme Derneği Otoparkında olup
mesai saatleri içerisinde görmek isteyenler görebilirler.

Antalya Büyükşehir Belediyesi ge-
lenekselleşen aşure ikramını bu
yıl da sürdürecek. Muharrem Ayı

boyunca, Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi Sosyal Hizmetler Dairesi Baş-
kanlığı’na bağlı aşevlerinde özenle
hazırlanan aşureler Antalya’nın dört

bir yanında vatandaşa ikram
edilecek. 

AŞURE GELENEĞİ 
SÜRECEK

Bu yıl gerçekleşecek aşure ik-
ramına ilişkin bilgi veren Bü-
yükşehir Belediyesi Sosyal Yar-
dımlar Şube Müdürü Funda
Alpaslan Talay “Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi olarak bu
yıl da aşure geleneğimizi sür-
düreceğiz. Merkez aşevimiz,

Manavgat ve Alanya aşevlerimizde
özenle hazırlanan aşurelerimizi 19 il-
çemizde Antalya halkıyla buluştura-
cağız. Bu önemli geleneği sürdürür-
ken, Antalyalı hemşehrilerimizi de ik-
ramlarımızı kabul ederek, paylaşma-
ya davet ediyoruz” dedi. 

Büyükşehir Belediyesi’nin Muharrem
Ayı boyunca Antalya’nın 19 ilçesinde
gerçekleştireceği aşure ikramı prog-
ramı ise şöyle;

Alanya-4 Temmuz Cuma-Saat 11.00-
Atatürk Anıtı Önü
Akseki-5 Temmuz Cumartesi-Saat
11.00-Pazar Yeri
Kemer-7 Temmuz Pazartesi-Saat
11.00-Pazar Girişi
Aksu-8 Temmuz Salı-Saat 10.30-Pazar
Yeri
Serik-8 Temmuz Salı-Saat 13.00-Pazar
Yeri
Konyaaltı-10 Temmuz Perşembe-Saat
14.00-Öğretmenevleri Muhtarlığı Önü
Kumluca-11 Temmuz Cuma-Saat
11.00- Meydan
Gündoğmuş-11 Temmuz Cuma-Saat
11.00-Pazar Yeri
İbradı-11 Temmuz Cuma-Saat 11.00-

Pazar Yeri
Finike-12 Temmuz Cumartesi-Saat
11.00Pazar Yeri
Elmalı-14 Temmuz Pazartesi-Saat
11.00-Pazar Yeri
Manavgat-14 Temmuz Pazartesi-Saat
14.00-Meydan
Muratpaşa-16 Temmuz Çarşamba-
Saat 11.00-Atatürk Spor Salonu
Kepez-17 Temmuz Perşembe-Saat
11.00-Özdilek AVM Önü
Döşemealtı-18 Temmuz Cuma-Saat
11.00-Kapalı Pazar Yeri

Gazipaşa-18 Temmuz Cuma-
Saat:11.00-Pazar Yeri
Konyaaltı-21 Temmuz Pazartesi-Saat
11.00-Siteler Mah. Pazar Yeri
Korkuteli-23 Temmuz Çarşamba-Saat
11.00-Pazar Yeri
Demre-25 Temmuz Cuma-Saat 11.00-
Pazar Yeri
Kaş-25 Temmuz Cuma-Saat 11.00-Pa-
zar Yeri
Muratpaşa-4 Temmuz Cuma-Saat
11.00-Kışlahan Çarşısı Havuz Kenarı

 (ANTALYA BB BÜLTEN)

Kepez’de kadınlar pedallarla
hayallerine ulaşıyor. Kepez
Belediyesi’nin hayata ge-

çirdiği “Hayalini Sürmeye Başla”
projesi kapsamında birçok ka-
dın, çocukluk hayali olan bisiklet
sürmeyi öğreniyor. 18-60 yaş
arası kadınlara yönelik ücretsiz
olarak verilen eğitimler, kadın-
ların hem fiziksel hem de ruhsal
anlamda güçlenmesine katkı
sağlıyor. Kepez Belediye Başka-
nı Mesut Kocagöz, Dokuma-
park’taki eğitim alanında bisik-
let sürmeyi öğrenen kadınları zi-
yaret etti. Kadınlarla tek tek
sohbet eden Başkan Kocagöz,
“Nasıl gidiyor, öğrenebiliyor mu-
sunuz?” diye sordu.

SİZLERİN 
MUTLULUĞU 

BİZİM 
MUTLULUĞUMUZ

Başkan Kocagöz, “Hepimizin ço-
cukluk hayali bisiklet sürmekti.

Kimileri bu imkana sahip oldu, ki-
mileri ise olamadı. Böyle bir ihti-
yaç olduğunu fark ettiğimizde
harekete geçtik. Biz halkımıza
hizmet için geldik, onların ihti-
yaçlarını karşılamak için burada-
yız” dedi. Projeye katılan kadın-
ların mutluluğunun kendilerini de
mutlu ettiğini belirten Başkan
Kocagöz, “Sizlerin hayali bizim ha-
yalimiz. Kadınlarımızın, gençle-
rimizin, çocuklarımızın, yaşlıları-
mızın ve engellilerimizin her za-
man yanındayız. Bu hayalleri ger-
çeğe dönüştürmek bizim görevi-
miz. Halkımızın mutluluğu her
şeyin önündedir” diye konuştu.

KOCAGÖZ’E 
TEŞEKKÜR

Bisiklet sürme eğitimlerine katılan
kadınlar, çocukluk hayallerini ger-
çeğe dönüştürdükleri için Başkan
Kocagöz’e teşekkür etti. Eğitimler-
de yer alan birçok kadın, yıllardır öz-
lemini duydukları bisiklet hayalini
Kepez Belediyesi sayesinde gerçek-
leştirdiklerini dile getirdi.

HAYALİNİ 
SÜRMEYE BAŞLA

“Hayalini Sürmeye Başla” projesi
kapsamında, 18-60 yaş arası ka-
dınlara yönelik ücretsiz temel bisiklet
eğitimleri her hafta pazartesi, çar-
şamba ve cuma günleri 10 kişilik
gruplar halinde saat 16.00-18.00
arasında farklı noktalarda düzenle-
niyor. Eğitimler, önce denge çalış-
malarıyla başlıyor. Ardından pedal-
lı sürüş, dubalarla yön değiştirme ve
ani fren gibi güvenli sürüş teknik-
leriyle devam ediyor. Kadınlar sadece
bisiklet kullanmayı değil, aynı za-
manda trafikte güvenli hareket et-
meyi de öğreniyor.  (KEPEZ BE-
LEDİYESİ BÜLTEN)

19 ilçede aşure ikramı

ASAT'tan dev yatırım
Antalya Büyükşehir Belediyesi ASAT Genel Müdürlüğü, Konyaaltı ilçesinin
içme suyu altyapısını güçlendirmek amacıyla Hurma, Liman, Uncalı ve
çevre mahalleleri kapsayan 570 milyon TL’lik dev bir yatırım başlattı. 

Büyükşehir Belediye Başka-
nı Muhittin Böcek’in
“Planlı, kurallı ve kimlikli

kent” vizyonu doğrultusunda
ASAT Genel Müdürlüğü, Konya-
altı’nın 39 mahallesinde içme
suyu altyapısını güçlendirmek
amacıyla çalışmalarını aralıksız
sürdürüyor. 
İçme suyu altyapısı olmayan
bölgeler ile altyapısı ekonomik
ömrünü tamamlayan alanlarda
kapsamlı yenileme çalışmaları
yapılıyor.

HATLAR 
YENİLENİYOR, 
SU KAPASİTESİ 
ARTIRILIYOR

Hurma, Liman, Uncalı ve çevre
mahalleri kapsayan projeyle; 46
bin 500 metre içme suyu şebe-
ke hattı, 50 bin metre abone hat-
tı ve 6 bin 500 metre isale hat-
tı yenileniyor. Şebeke boruları
110-315 mm, abone hatları 50-
63 mm, isale hatları ise 500-800
mm çaplarında düktil borularla
değiştiriliyor. Ayrıca bölgede su
temin kapasitesini artırmak için
12 adet yeni içme suyu sondaj
kuyusu açılıyor.

KESİNTİSİZ VE
SAĞLIKLI SU 

HİZMETİ 

ASAT Su Şebeke ve Arıtma Tes-
isleri Dairesi Başkanlığı’ndan
Gökay Koçak, yürütülen çalış-
malara ilişkin şu bilgileri verdi:
“Konyaaltı’nın çeşitli mahalle-
lerinde içme suyu, abone ve isa-
le hatlarını yeniliyoruz. Sondaj
kuyularıyla su kaynağı kapasi-
temizi artırıyoruz. Projemiz ta-
mamlandığında kayıp-kaçaklar
azalacak, arızalar önlenecek ve
vatandaşlarımıza kesintisiz sağ-

lıklı içme suyu sağlayacağız.” 

MUHTARDAN 
BAŞKAN BÖCEK’E 

TEŞEKKÜR

Liman Mahallesi Muhtarı Mahir
Bölük ise yaz aylarında nüfus artı-
şına bağlı olarak içme suyu ihtiya-
cının da yükseldiğini belirterek,
“Bu çalışma sayesinde mahallemi-
ze kesintisiz su sağlanacak, kayıp-
lar önlenecek. Emeği geçen Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız Mu-
hittin Böcek’e teşekkür ediyorum”
dedi.  (ANTALYA BB BÜLTEN)

Büyükşehir Belediyesi, birlik, beraberlik ve paylaşmanın en güzel simgelerinden biri
olan Muharrem Ayı boyunca 19 ilçede aşure ikramında bulunacak. İkram etkiniği ise
Alanya'da 4 Temmuz Cuma günü saat 11.00'da Atatürk Anıtı önünde gerçekleştirilecek.

Kocagöz’den kadınlara tam destek
Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, “Hayalini Sürmeye Başla” projesi kapsamın-
da bisiklet sürmeyi öğrenen kadınları Dokumapark’taki eğitim alanında ziyaret etti. “Si-
zin hayaliniz, bizim hayalimiz, her zaman yanındayız” diyerek kadınlara tam destek verdi.
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1) Çıplaklı Mah. yeni 2+1 3.650.000 TL
2) Çıplaklı Mah. yeni 4+1 dubleks 5.750.000 TL 
3) Cikcilli Mah. İmamhatip okulu yanı 2+1 2.600.000 TL
4) Mahmutlar’da 1+1 yeni 75.000 €
5) Mahmutlar Mah. yeni binada 1+1 site içi 3.000.000 TL
6) Zimbitlik spor sahası batısı 2+1 havuzlu 165.000 €
7) Alanyum arkasında 2+1 site içi 150.000 €
8) Mahmutlar’da site içi full aktiviteli 3+1 190.000 €
9)Kadıpaşa Mahallesi 8 daireli bina satılık 2.000.000 €
10) Başkent Hastanesi civarı 3+1 (ofis olabilir) 225.000 € 

1) Avsallarda 280 m2 dükkan 390.000 €
2) Çevreyolu kenarı 3 katlı 200 m2 dükkan  230.000 €
3) Atatürk evi arkasında 130 m2  150.000 €
4) 25 mt yol altında Cuma Pazarı civarı 230 m2 500.000 €
5) Cuma Pazarı üstünde 30 m2 100.000 € 

1) Güzelbağ Mahallesi 900 m2 imarlı arsa 1.600.000 TL
2) Alanya Uğrak Mah. 50 dönüm muz ve avakadoluk 2.000.000 €
3) Elikesik Mah. yat limanı civarı 1000 m2 bahçe 125.000 €
4) Oba Stadyum güneyi 1680 m2 350.000 €
5) Bektaş’ta 3260 m2 villalık arsa 1.250.000 €
6) İmamlı’da 8.400 m2 avakado bahçesi 3.500.000 TL
7) Demirtaş’da 450 m2 arsa 1.750.000 TL
8) Güzelbağ’da yayla için imarlı arsa 800 m2 52.000 €

SATILIK ARSALAR

Not: Her bölgede arsa ve dairelerimiz mevcuttur. Alınır – Satılır

Saray Mah. Cangal sokak tansaş doğusu 
Yurdakul apart.no:2

Tel: 519 49 90 Gsm: 0532 242 47 70

SATILIK DAİRELER

SATILIK DÜKKANLAR

KONAK HAN EMLAK

e-mail: konakhanemlakalanya@hotmail.com

www.konakhanemlak.com

30.YILLIK GÜVENIN ADRESİ...



513 73 00

513 96 00

KISA YOLDAN HEDEFE ULAŞTIRIR...
20 Kelime 10 Gün 400 TL - 2x5 günlük 200 TL

2x10 günlük 400 TL - Zayi 100 TL
SERi iLANLAR 9
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ELEMAN ELEMAN ELEMAN SATILIK

KİRALIK

SATILIK

BİZİMLE ÇALIŞMAK 
İSTER MİSİNİZ?

Bay/bayan lise mezunu 
yeni ekip arkadaşları arıyoruz.

82 SALI PAZARI
Gsm: 0533 155 01 37

ELEMAN
Turizm sektöründe çalıştırılmak
üzere şoför aranmaktadır.
Gsm: 0 544 884 03 07

ELEMAN
İşletmekte olduğumuz 
Orta Okul Kız Yurduna PDR
mezunu eleman alınacaktır.
İletişim : Mustafa Uslu        
Gsm: 0 (543) 572 72 30

ELEMAN
Dinek mevkinde bulunan
SHELL ve PETROL OFİSİ 
benzin istasyonlarımıza 8 saat
vardiyalı çalışacak, akaryakıt
dolum görevlisi arıyoruz. 
25.000 TL MAAŞ + YEMEK 
+ SİGORTA
İLETİŞİM: 0533 309 93 73

ELEMAN
Umut Çamaşır Yıkama 
Fabrikası Bünyesinde 
çalıştırılacak E sınıfı ehliyet
sahibi şoför alımı yapılacak.
Başvurunun bizzat ya da 
telefon ile yapılması 
gerekmektedir
Gsm: 0536 747 12 02

ELEMAN
Hyundai Alanses Yetkili Servis
bölümüne oto mekanik
teknisyeni, ustası, elektrik
teknisyeni ve yıkamacı 
aranmaktadır.
Gsm: 0534 319 91 71

ELEMAN
Restoranımızda çalışacak 
ön muhasebe personeli 
alınacaktır. Görüşmeler 
yüzyüze yapılacaktır
Gsm: 0536 619 27 70

ELEMAN
Metal işlerinde kaynakçı
aranmaktadır.
Gsm: 0551 674 41 35

ELEMAN
Mahmutlar’da sitemizde
görevlendirilmek üzere kapıcı
aranmaktadır. Müracaatların
şahsen yapılması rica olunur.
Adres: Güllerpınarı Mah. Asım
Tokuş Cad. Kalan Sk. No:21/A
Tel: 0242 511 77 48

ELEMAN
Adalya Kuyum’da çalışacak
tecrübeli satış elemanı 
aranmaktadır.
Adres: 25 mt. yol Havuzbaşı
Apt. No:34
Tel: 0242 511 11 11

Adres: Çevreyolu üzeri
Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya
Tel    : 0 242 515 25 00
Gsm : 0532 586 96 16

KATLANIR CAM

ZİP PERDE

BİOCLİMATİC

İMALAT VE MONTAJ 
İŞLERİ YAPILIR

 Alüminyum doğrama
 Cam cephe
 Plastik Doğrama
 Kompozit
 Kaynak işleri
imalat ve montajlarınız
yapılır.
Yevmiye veya götürü olarak

Gsm: 0530 785 42 52

Kargıcak Mahallesi'nde 
1+1, 2. kat, sıfır daire, eşyasız, 

full aktiviteli, 
13.500 TL

Obagöl'de 2+1, 105 metrekare,
denize 250 metre, full eşyalı,

havuz, asansör, kamelya, kapalı
otopark, 1. kat, 1 banyo, 2 WC

90.000 Euro
----------------------------------------------

Alanya Adliyesi'ne 300 mt.
mesafede 1+1 ve 2+1 

satılık ofisler

•BAHADIR KONI
•TUNCERLER CONSTRUCTION

Gsm: 0532 113 19 44

Adres: Çevreyolu üzeri

Oba Başkent Hastanesi

yanı / Alanya

Tel    : 0 242 515 25 00

Gsm : 0532 586 96 16

KATLANIR CAM

ZİP PERDE

BİOCLİMATİC

SATILIK
Alanya'nın hacikerimler 
Mahallesi'nde 440 metrekare 
olan köy yerleşim yeri içerisinde kon-
umu manzara mükemmel olan du-
varı hafriyatı yapılmış elektrikrigi
suyu olan yola sıfır yerimiz satılıktır 
İster villa yap ister bungolav yap tek
kuruş masrafı yok.

Gsm: 0539 781 13 14

SATILIK
ÜZÜMLÜ KÖYÜNDE 
1 DÖNÜM TARLA.

Baraj manzaralı. Köy yerleşim yeri
içerisinde. Emsallerinden oldukça
uygun. Gazete özel bu ayki 
net fiyatımız 1.550.000 TL
Araç takası olur.

Gsm: 0 535 876 18 82

SATILIK
Mahmutseydide sahibinden 

satılık 2.448 m2 arsa 
Gsm: 0532 388 27 07

Sahibinden satılık 
2004 model sonu 
2005 görünümlü 

2004 model vize akü ve
bakımları yeni yapılmış 
27 kişilik ısuzu otobüs 

Fiyat: 285.000 TL
Gsm: 0533 779 31 76



513 73 00

513 96 00

KISA YOLDAN HEDEFE ULAŞTIRIR...
20 Kelime 10 Gün 400 TL - 2x5 günlük 200 TL

2x10 günlük 400 TL - Zayi 100 TL
SERi iLANLAR10
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ALANYA GRUP EMLAK - ALÝ ÖZSOY
Adres: OBA MAH. ESKİGAZİPAŞA CAD. 42/Z2 

KOÇTAŞ  CİVARI OBA TAHTAKALE  MARKET KARŞISI
GSM/WatsApp:  +90 532 426 68 24    

1) Hasbahçe’de 980 m2, %25 - 3 kat imarlı

2) Küçükhasbahçe’de 1038 m2, %20 - 2 kat imarlı

1) Mahmutseydi’de 625 m2 deniz manzaralı 1.750.000 TL

2) Bektaş’ta 1000 m2, %20 - 2 kat imarlı

3) Çıplaklı’da 686 m2, %20 - 5 kat imarlı

4) Yenice’de 4179 m2 müstakil tapulu, deniz manzaralı tarla 4.000.000 TL

5) Mahmutseydi’de 866 m2 müstakil tapulu 2.500.000 TL

1) Kızparpınarı Mahallesi dükkan üstü 2+1 güney doğu cephe 2.800.000 TL
2) Çıplaklı’da 2+1, ayrı mutfak, sıfır, havuzlu, 2.kat 4.200.000 TL
3) Hasbahçe, Hasan Çolak Lisesi civarı 4+1, dubleks, güney cephe 9.500.000 TL
4) Cuma Pazarı civarı 22 m2 dükkan 4.250.000 TL
5) Mahmutseydi’de 270 m2 arsa içinde 3 katlı tribleks ev 4.000.000 TL

KÝRALIK DAÝRELER
1) Cuma Pazarı civarı dükkan üstü 1+1 ofis 15.000 TL
2) Hacet yayla Yolu kavşağı civarı 2+1, asansörlü 18.000 TL
3) Cuma Pazarı civarı dükkan üstü 2+1 15.000 TL

SATILIK ARSALAR

KAT KARÞILIÐI ARSALAR

Daire-Villa-Arsa-Dükkan-Otel-Alım Satım & Danışmanlık

Şekerhane Mah.Cuma Pazarı Şanlı Apt.No:13/E
Tel & Fax: 0242 513 71 77                   ALANYA

GOLD YAPI EMLAK
İNŞAAT OFİSİ - IMMOBILIEN

goldyapiemlak@gmail.com  -  hasanalituncer@hotmail.com

Hasan Ali TUNCER
0532 409 54 11

Bilal ETYEMEZ
0537 596 55 15

Gayrimenkulleriniz değerinde alınır-satılır

Hasbahçe - Cikcilli - Kestel’de kat karşılığı arsalar

ALANYA BÖLGESİNDE HER TÜRLÜ 
GAYRİMENKUL DEĞERİNDE 

ALINIR, SATILILIR VE KİRALANIR.
***

HAZIR MÜŞTERİLERİMİZ İÇİN
SATILIK KİRALIK GAYRİMENKULLER

ARANMAKTADIR. 

SATILIK DAÝRELER
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Trendyol Süper Lig'de 10'uncu
sezonu geçirecek olan Corendon
Alanyaspor'un yeni sezondaki

harcama limiti belli oldu.

Kulüp Li-
sans Ku-
rulu, 30

Haziran 2025 ta-
rihli toplantısın-
da 2025-2026

Sezonu Süper Lig
Takım Harcama Li-

mitleri'ni belirledi. Bu kap-
samda Corendon Alanyaspor'un yeni
sezondaki harcama limiti 669 milyon
229 bin 611 TL oldu. 

Açıklanan rakamlara göre en fazla
harcama limiti sezonu şampiyon
tamamlayan Galatasaray'da olur-
ken, en az harcama limiti ise An-
talyaspor'da oldu. 

Belirlenen harcama limitleri, 2025-
2026 sezonunun transfer döne-
minde kulüplerin nasıl bir yol izle-
yeceğini etkileyecek. Kulüpler, bu ra-
kamların dışına çıkmaları halinde
sportif ve mali yaptırımlarla karşı
karşıya kalabiliyor.

Harcama limitleri, Kulüp Lisans ve
Finansal Sürdürülebilirlik Talima-
tı’nın 121. maddesi doğrultusunda
kulüplerin gelir, gider, borç durumu
ve finansal yapısı dikkate alınarak
hesaplandı. Limit aşımlarına karşı
ise yaptırımların uygulanacağı vur-
gulandı.  Ercan YILDIRIM

Alanyaspor'un 
2025-2026 sezonu 

harcama limiti 
669.229.611 TL 
olarak açıklandı 

Alanyaspor'un mali başkanı Ahmet Paşaoğlu

Alanyaspor, harcama limitinde
Antalyaspor'u geride bıraktı

Iğdır FK, geçtiğimiz sezon
Ankaragücü forması giyen Ru-
men sağ kanat Dorin Rotariu ile
anlaşmaya vardı..

Başakşehir, Kasımpaşa'nın
forvet oyuncusu Nuno Da Costa
ile 2 yıllık sözleşme imzaladı..

Beşiktaş, İngiliz santrafor
Tammy Abaham'ı KAP'a bildirdi.

Samsunspor'dan ayrılan Er-
can Kara, Rapid Wien ile söz-
leşme imzaladı..

Sivasspor'dan ayrılan Uros
Radakovic Nantes'a imza attı.. 

Fenerbahçe'nin teklifini ka-
bul eden John Duran, imza at-
mak için İstanbul'a geliyor..

Göztepe, 26 yaşındaki Bre-
zilyalı santrafor Janderson de
Carvalho Costa ile 3+1 yıllık
sözleşme imzaladı..

Göztepe, Ürdünlü forvet İb-
rahim Sabra'yı açıkladı..

Konyaspor, Rapid Wien 2.
takımından Mücahit İbrahi-
moğlu ile 3 yıllık anlaşma sağ-
landığını açıkladı.. 

Kasımpaşa, Avusturya ekibi
WSG Tirol'de forma giyen 24 ya-
şındaki orta saha oyuncusu Cem
Üstündağ ile 2+1 yıllığına an-
laştı..

Eyüpspor, Galatasaray'dan
Kerem Demirbay ile 3 yıllık an-
laşmaya vardı..

Eskişehirspor teknik direk-
törlük görevi için Serdar Göçerler
ile prensipte anlaşmaya vardı..

Gençlerbirliği, Bodrum FK
forması giyen tecrübeli kaleci
Gökhan Akkan ile 2 yıllık söz-
leşme imzaladı.. 

F.Karagümrük, Dinamo
Moskova'dan ayrılan Çek teknik
direktör Marcel Licka ile 1 yıllık
anlaşmaya vardı.. 

Şanlıurfaspor, son olarak
Sakaryaspor'da forma giyen eski
Alanyasporlu Emircan Altıntaş'ı,
Boluspor'dan kanat oyuncusu
Berk Yıldız'ı ve Adana 01 FK'dan
Sedat Şahintürk'ü kadrosuna
kattı..

Sakaryaspor, Caner Erkin ile
prensipte anlaştı..

Muşspor, Keçiörengücü for-
ması giyen tecrübeli stoper Mert
Kula ile anlaşmaya vardı..

Vanspor FK, son olarak Ke-
çiörengücü forması giyen orta
saha oyuncusu Aliou Traore ile
anlaştığını duyurdu..

BASKETBOL: Beşiktaş Fiba-
banka, Derek Needham, Urov
Plavsic ve Emanuel Terry ile
yollarını ayırdı.. 

BASKETBOL:  Fenerbahçe
Beko, Metecan Birsen ile 1 yıl-
lık yeni sözleşme imzalandığını
açıkladı..

Ö
zellikle İzmir medyasında
ve yaygın medyada yer
alan haberlere göre, 19

yaşındaki sto-
per mevkii
oyuncusu
Yunus Efe
Sarıkaya'nın
alt yapısın-
dan yetiştiği

Altay Kulü-
bü'nün pro-

fesyonel söz-
leşme öneri-

sini ret edip Alanyaspor'u tercih
ettiği iddia edildi.   

Süper Lig ve 1. Lig'den kulüplerin
kendisine transfer teklifinde bu-
lunduğu belirtilen Yunus Efe Sa-
rıkaya'nın Alanyaspor'u tercih et-
mesindeki en önemli etkenin tu-
runcu yeşilli, kulübün genç oyun-
culara önem ve şans vermesi ol-
duğu ileri sürüldü. 

İzmir medyası Yeni Asır'da yer alan
habere göre; Yunus Efe'nin Alan-
yaspor'a imza atması halinde alt
yapı takımlarında oynadığı Altay, İl-
kadımspor ve Bornovagücü ye-
tiştirme bedelinden pay alacak.

Ocak ayında U19 Milli Takımı'nın
hazırlık kampına da katılan Yu-

nus Efe, Altay formasıyla ge-
çen sezon 2. Lig'de 32 karşı-
laşmada görev alırken, 1 de
gol attı.  Ercan YILDIRIM

TRANSFER GÜNDEMİ 

ALANYASPOR İÇİN
RET ETTİ !

İzmir'in köklü takımı Altay'ın alt yapısından
yetişen savunma oyuncusu Yunus Efe Sa-
rıkaya, Alanyaspor ile anlaştığı iddia edildi. 

Yunus Efe Sarıkaya 

HEYECAN 
8 AĞUSTOS'TA 

BAŞLIYOR

18 takımın mücadele edeceği Trend-
yol Süper Lig'de yeni sezon 8 Ağus-
tos Cuma günü başlayacak. Ligde

mücadele edecek 18 takım, maçlarını 11
farklı şehirde, 17 statta oynayacak. Lig-
de İstanbul'dan 7, Antalya'dan 2, Sam-
sun, Trabzon, Ankara, Kocaeli, İzmir,
Rize, Konya, Kayseri ve Gaziantep'ten bi-
rer ekip mücadele edecek. 

KAPASİTESİ 
EN FAZLA OLANLAR

İstanbul Atatürk Olimpiyat Stadı, Süper
Lig'in 2025-2026 sezonunda en fazla se-
yirci kapasitesine unvanını elinde bu-
lunduruyor. 2002 yılından beri hizmet
veren Atatürk Olimpiyat Stadı, 77 bin
563 seyirci kapasitesiyle yeni sezonda Fa-
tih Karagümrük'ün maçlarına ev sa-
hipliği yapacak.

Galatasaray'ın iç saha karşılaşmalarını oy-
nadığı RAMS Park ise 53 bin 978 seyirci
kapasitesiyle Atatürk Olimpiyat Stadı'nın
ardından en fazla kapasiteye sahip ikin-
ci stat olarak öne çıkıyor. Fenerbahçe'nin
iç saha müsabakalarını oynadığı Şükrü Sa-
raçoğlu Stadı da ligin en fazla seyirci kap-
asitesine sahip üçüncü stadı olarak dik-
kati çekiyor. Bu stadyumunda 47 bin
430 seyirci, kapasitesi bulunuyor. 

EN AZ KAPASİYE 
SAHİPLER 

Alanya'daki Oba Stadyumu, yeni se-
zonda maç yapılacak sahalar arasında en

az kapasiteye sahip stat oldu. Alanyas-
por'un maçlarını oynadığı stadın 9 bin
784 seyirci kapasitesi bulunuyor. İki İs-
tanbul ekibi Eyüpspor ile Kasımpaşa'ya
ev sahipliği yapan Recep Tayyip Erdoğan
Stadı ise maçlarda 13 bin 797 seyirci
kapasitesine sahip.

TFF verilerine göre, 2025-2026 sezo-
nunda Süper Lig maçlarının yapılacağı
statlar ve seyirci kapasiteleri şu şekilde:

Takım Stat Kapasite
Fatih Karagümrük Atatürk Olimpiyat 77563
Galatasaray RAMS Park 53978
Fenerbahçe Ülker 47430
Beşiktaş Tüpraş 42445
Konyaspor MEDAŞ Konya Bşb. 41600
Trabzonspor Papara Park 40980
Kocaelispor Kocaeli 34829
Samsunspor Samsun Yeni 19 Mayıs 33303
Kayserispor RHG EnerTürk Enerji 31856
Gaziantep FK Gaziantep 30320
Antalyaspor Corendon A.Park Antalya29307
Göztepe Gürsel Aksel 20756
Gençlerbirliği Eryaman 20000
Başakşehir Başakşehir Fatih Terim 17067
Çaykur Rizespor Çaykur Didi 14850
Kasımpaşa Recep Tayyip Erdoğan 13797  
Eyüpspor Recep Tayyip Erdoğan 13797
Alanyaspor Alanya Oba 9784

 Ercan YILDIRIM

SÜPER LİG'İN EN KÜÇÜK STADI ALANYA'DA !
Süper Lig ekipleri, yeni sezonda 11 şehirde 17 farklı statta maça çıkacak. Alanya Oba
Stadı, 17 stat arasında en az seyirci kapasitesine sahip olan stat olarak dikkat çekti. 

Galatasaray 6.137.773.466 TL
Fenerbahçe 4.816.196.233 TL
Beşiktaş 3.397.251.589 TL
Trabzonspor 2.341.275.298 TL
Konyaspor 1.415.698.662 TL
Ç.Rizespor 1.345.252.06 TL
Samsunspor 1.039.453.100 TL
Başakehir FK 987.881.703 TL
Kayserispor 940.370.334 TL

Kocaelispor 853.381.305 TL
Gençlerbirliği 853.381.305 TL
F.Karagümrük 853.381.305 TL 
Alanyaspor 669.229.611 TL
Gazantep FK 570.028.038 TL
Göztepe 552.038.071 TL
Eyüppor 546.553.433 TL
Kasımpaşa 481.052.381 TL
Antalyaspor 468.999.111 TL

2025 / 2026 SEZONU TAKIM HARCAMA LİMİTLERİ
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